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Se tud i vi v za d n je m  času ved 

n o  p o g o s te je  s p ra š u je te , v 

kakšne  v iša ve  g re  vaš račun  

z a  te lekom un ikac ije?  Ste k d a j 

sp loh  ra zm iš lja li, d a  je  račun  

z a  te lev iz ijo , in ternet in te le fon  

o b ču tn o  p re v iso k?  D o b ite  z a  ta 

d e n a r  to, k a r  si že lite  o z iro m a  

p o tre b u je te ?  Č e  im ate  pom is le 

ke, p o te m  je  se d a j p ra v i čas, d a  

razm islite , k d o  b o  v p r ih o d n je  

vaš te lekom un ikac ijsk i o pe ra te r. 

N a š  o d g o v o r  je  Elektro Turnšek!

Elektro Turnšek, ki se nahaja v poslov
ni stavbi Emo na Mariborski cesti v 
Celju, je podjetje s tridesetletno tradic
ijo. V tem času so si pridobili znanje in 
izkušnje, vse to pa danes nadgrajuje 
mlad kolektiv -  to so posamezniki, 
ki prisluhnejo potrebam strank in jim 
znajo svetovati. Prijazno osebje vam 
je pripravljeno pomagati kadarkoli, 
zato  ne odlašajte. Povprašate jih 
lahko vse, kar vas zanima. Če pa 
nikakor ne najdete časa, da bi sami 
obiskali Elektro Turnšek, jih pokličite. 
Z veseljem vas bodo obiskali na 
vašem domu in vam svetovali.

Znižajte svoj račun za 
telefon
Ste eden tistih, ki še vedno telefonira 
prek »žice«, pa si želi nižji telefonski 
račun? N e  odlašajte in izkoristite 
priložnost, ki vam jo ponuja Elektro 
Turnšek. Č e se boste odločili za  
paket, ki vključuje internet, digitalno 
te levizijo  in telefon, boste poleg  
ugodne cene deležni še nekaterih 
drugih ugodnosti. Znotraj slovenskih 
kabelskih omrežij, v katere je vključen 
tudi Elektro Turnšek, boste lahko  
klicali po vsej Sloveniji neomejeno 
brezplačno, poleg tega pa boste 
ceneje klicali tudi v druga omrežja 
znotraj Slovenije in v tujino.

Zdaj je pravi čas za nov začetek! S 
prehodom na internetno telefonijo vam 

nodimo ugoden nakup brezžičnega 
telefonskega aparata. Z njim se boste 
lahko dolgo pogovarjali in za to malo 

plačali! Morda bo sedaj odločitev toliko 
lažja, saj boste svojo staro telefonsko 
številko lahko obdržali in izbrali oper 

aterja, ki ponuja nižje cene pogovorov.

Plačujete preveč za telefon, 
internet in televizijo?
Z  U i b e r  p a k e t i  E le k t r a  T u r n š e k  d o  n i ž j e g a  r a č u n a .

Nasvet strokovnjaka
Uroš Matjaž, vodja naročniškega odd
elka, svetuje, kako znižati stroške in 
plačati manj za telekomunikacije: 
»Svetujemo vam, da preklopite 
na kabelski sistem Elektro Turnšek. 
Izberite Uiber paket, ki bo vključeval 
digitalno televizijo, internet in tele
fon vse na eni položnici, ter plačajte 
bistveno manj, kot bi sicer za  
posamezno storitev!«

Z digitalno televizijo 
korak pred drugimi
Bodite korak pred drugimi in prek
lopite na d ig ita lno  televizijo . Ta 
vam ponuja izboljšan sprejem in 
čistejšo sliko, ostrejši zvok, večje 
število programov, možnost izbire 
med različnimi programskimi paketi, 
HD programe, izbirnik v slovenskem 
jeziku ter enostaven in uporabniku 
prijazen način izbiranja.
Poleg tega boste z digitalno televiz
ijo lahko v začetnem paketu, ki je 
zajet v plačilo mesečne naročnine 
za kabelsko televizijo, spremljali 68  
televizijskih programov. Z nadaljnjimi 
doplačili boste lahko v osnovnem 
paketu spremljali 86  programov, v 
razširjene paketu pa kar 118 pro
gramov. Izberete lahko še paket s pro
gramoma HBO in HBO Comedy ter 
programe v HD tehniki, ki omogočajo 
ogled v visoki ločljivosti.
V  kolikor se od lo čate  za  nakup  
digitalne televizije, vam v Elektro 
Turnšek sve tu je jo , da  iz b e re te  
dig ita ln i kabelski sprejem nik ali

televizor, ki podpira stand
ard DVB-C in M P E G 4 . 
Obiščite Elektro Turnšek 
in se prepričajte o njihovi 
ugodni ponudbi!

Elektra Turnšek najdete v Celju na 
Mariborski 86 v postesi stavbi Emo. 

Za vse dodatne informacije pa jih lahko 
pokličete na tel. št. 0 3 / 42 88 198 ali 

jim pišete na elektronski naslov 
info@turnsek.net. Vse podrobnejšo 

ponudbo pa si lahko oglodate tudi na 
spletni strani www.tur'ek.net.

I p' telefonija

i t a l n a  t e l e v i i

Če boste t le k tro  Turnšek o b iska li osebno, vas bo spreje lo  p r ija zno  in  s trokovno usposobljeno osebje. Obiščite j ih  in  v id e li boste, da so 

lju d je  tis ti, k i  na red ijo  ra z lik o !

Naročniški paket Vsebina NaročninaCv- -'•■.v ;

T  1 9 televizija, internet, telefonija 256 i
Kbps 1

128
Kbps 19

T  2 8 * televizija, internet, telefonija 2 i
Mbps i

384
Kbps 2 8

T  3 6
s____ ______i

televizija, internet, telefonija 10
Mbps i

768
' Kbps 3 6

T  4 8 televizija, internet, telefonija 25
Mbps i

2
Mbps 4 8

Vsi n ov i na ročn ik i, k i  še n iso obsto ječi na ročn ik i na kabe lsk i in te rn e t in  bodo iz b ra li pake t T28, bodo z a n j p rve  t r i  mesece p lačeva li le 

polovično naročnino, to re j 14 evrov mesečne naročnine. Og
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O S R E D N JA  T r e t ja  s t r a n
K N J I Z fK e a ----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

K a j  z a r e s  o g r o ž a  k m e t i j s k a  

z e m l j i š č a ?
V tokratni temi tedna smo se posvetili akciji za 

zaščito kmetijskih zemljišč, ki so jo  pred nekaj 
tedni začeli strokovnjaki na biotehniški fakulteti. 
Na prvi pogled gre za dopadljivo pobudo, ki bi jo 
kazalo nemudoma podpreti, toda če na problem 
pogledamo iz več zornih kotov, akcija morda ni 
tako dobronamerna, kot se zdi sprva. Na to de
jstvo v junijski številki Kmetovalca opozarja tudi 
urednik omenjene revije Andrej Golob.

Zanimivo je, da je problem zmanjševanja kmeti
jskih zemljišč izpostavljen v času, koje gradnja sko
rajda ustavljena in ni omembe vrednega zaniman
ja za spremembe njihove namembnosti. Investitor
jev ni dovolj niti za zazidljiva zemljišča, zato se samo 
po sebi postavlja vprašanje, kdo bi lahko imel korist 
od prepovedi gradnje na kmetijskih zemljiščih?

Je to nepremičninski lobi, ki se nahaja v hudi 
krizi in bi s prepovedjo sprememb namembnosti 
kmetijskih zemljišč lahko dvignil ceno obstoječim 
stavbnim zemljiščem? Je to birokratski lobi, ki je 
doslej odločal o spremembah namembnosti in 
je sedaj njegova vloga kar naenkrat nepomem
bna? So to morda kar pobudniki akcije, ki bi lahko 
v ostri zakonski zaščiti kmetijskih zemljišč zaznali 
priložnost za strokovne študije, s katerimi bi 
utemeljevali posamezne izjeme pri pozidavi 
tovrstnih zemljišč?

Pretekle izkušnje kažejo, opozarja Golob, da se 
lahko za plemenitimi besedami skrivajo sebični 
nameni, kar dokazujejo tudi dogajanja okoli glo
balnega segrevanja, kjer so nekateri raziskoval
ci celo ponarejali podatke, da bi lažje zasejali 
strah med ljudmi in tako posredno ustvarili pritisk 
na vire za izdatnejše financiranje svojih raziskav. 
Pri nas je na ta račun nastal direktorat za pod
nebne spremembe in s tem kopica relativno 
dobro plačanih služb. Ali morda kdo v ozadju že 
načrtuje ustanovitev urada ali agencije za var
stvo kmetijskih zemljišč?

Po mnenju urednika revije Kmetovalec je veliko 
večji problem kot pozidava zaraščanje kmetijskih 
zemljišč. Študija, ki sojo izdelali za Zgornjo Goren
jsko, je pokazala, da so Gorenjci v zadnjih 200 letih 
zapravili tri četrtine kmetijskih zemljišč, vendar so 
pozidali le sedmino teh zemljišč, preostalih 85 
odstotkov izgubljenih kmetijskih zemljišč pa seje 
zaraslo. Obstaja torej nevarnost, da bi z zaostrovan
jem zakonodaje določenim lobijem omogočili, da bi 
na račun nudenja svojih uslug dobro služili, pošten
im ljudem, predvsem pa kmetom, pa bi gradnjo in s 
tem možnost razvoja kmetij še bolj onemogočili.

I Z  V S E B I N E :  2 4

Tema tedna:
Zabetonirane površine
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Knjižnica še v kulturnem domu, 
a z novim oddelkom........................................5

Zapostavljena kultura:
Bomo pozabili tudi Edija?............................... 5

Občina Luče:
Zdravstvena ambulanta začasno
na drugi lokaciji............................................... 6

Občina Rečica ob Savinji:
Bo arbitraža možna tudi v naši dolini............7

Ceije:
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Intervju:
Marko Basti, akademik,
ki živi in dela v Londonu.................................. 8

PGD Rečica ob Savinji:
Na intervencije z novim vozilom

_______
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VAROVANJE KMETIJSKIH ZEMLJIŠČ

Zabetonirane površine ne prinašajo

Obseg kmetijskih zemljišč v Sloveniji 

se je v zadnjem desetletju drastično 

zmanjšal. Ena izmed najbolj zaskrblju

jočih posledic je tudi nizka samooskrba 

s hrano, ki je le še okoli 40-odstotna. 

Brezzemlje tudi samooskrbe s hrano ne 

bo, zato se je Svet za varstvo okolja RS 

že v aprilu zavzel za uvedbo triletnega 

moratorija za pozidavo kmetijskih zem

ljišč. Tovrstni pozidavi se tudi zgomjesav- 

injske občine ne odrekajo, pri tem se 

marsikdaj poslužujejo najboljših kme

tijskih površin.

SMELI OBČINSKI 
PROSTORSKI NAČRTI

Medtem ko kmetijska stroka svari pred ne
premišljeno pozidavo, saj se lahko zgodi, da 
bomo nekega dne ostali brez doma pridelane 
hrane, država z dopolnitvami Zakona o prostor
skem načrtovanju dela ravno nasprotno. Dopol
nitve zakona, ki so v veljavo stopile v začetku 
leta, bodo neposredno vplivale na gospodarjen
je s kmetijskimi zemljišči, saj predvidevajo po
enostavitev postopkov umeščanja pozidav v 
prostor.

Olje na ogenj prilivajo še neusklajeni lokalni in 
državni interesi, ki delujejo le skozi kapital in na
jboljšo zemljo namenjajo za trgovine, bencin
ske črpalke ali industrijske cone, ki ostajajo neiz
koriščene. Strokovnjaki opozarjajo, da bi morale 
občine  p rosto rske  plane sp re jem ati bolj 
premišljeno in na podlagi analiz gibanj in rasti 
prebivalstva. Novi prostorski načrti, kijih številne 
slovenske občine pripravljajo v tem času, so

hrane
namreč tako smeli, kot da bo slovensko preb
ivalstvo močno naraščalo in ne padalo. Urban
izacija oziroma pozidava je  namreč proces, ki 
ni reverzibilen in tra jno uničuje kvaliteto tal. 
Načrtovanje rabe tal se zato ne bi smelo po
d re ja ti tržnem u interesu, am pak bi m orali 
temeljiti na strokovni obravnavi kompetentne 
kmetijske stroke.

ZARAŠČAJO SE PREDVSEM 
HRIBOVSKI PREDELI

V Sloveniji im am o pol m ilijona  hektarjev 
kmetijskih zemljišč, od tega 160 tisoč hektar-

Štefka Goltnik, 
Kmetijsko svetovalna služba Mozirje:

»Menim, da bi morala država nujno zavarov
ati najboljša kmetijska zemljišča, saj je ta najbolj 
enostavno pozidati. Zdi se mi, daje bila prejšnja 
zakonodaja, ki je uvajala plačilo spremembe 
namembnosti, bolj dosledna in seveda ni kar 
vsak razmišljal o tem, da bi najboljšo kmetijsko 
zemljo pozidal. To področje bi bilo nujno potreb
no znova urediti, saj so drugi interesi izven 
kmetijstva, predvsem kapital, močnejši kot 
pomen kmetijstva, zato do tega tudi prihaja. Tudi 
naše občine poskušajo urejati prostorske 
plane, žal pri tem marsikdaj na škodo kmetijskih 
zemljišč. Tako bo tudi v Šmartnem ob Dreti ver
jetno pozidan del zemljišč, kjer so najboljša 
kmetijska zemljišča, kar je po mojem mnenju 
velika kmetijska škoda.

Drug problem, manj zaskrbljujoč sicer, do ka
terega prihaja v kmetijstvu, je zaraščanje kmet
ijskih zemljišč. Do tega pojava prihaja, ker so na 
kmetijah ostali pretežno ostareli ljudje ali pa jih 
je premalo za dobro gospodarjenje s celotno

jev obdelovalnih površin in 370 tisoč hektar
ov v hribovitih predelih, kjer gre večinoma za 
pašnike in travnike. Mogoče se sliši veliko, ven
dar je  kar 40  odstotkov hrane, pridelane na 
teh površinah, namenjene prehrani živali. Na 
Slovenca tako preostane le 880  kvadratnih 
metrov obdelovane površine, kar nas uvršča 
med države z najnižjim deležem teh površin v 
Evropski uniji.

Drug problem, s katerim se sooča slovensko 
kmetijstvo in ima ravno tako velik vpliv na pride
lavo hrane, je zaraščanje kmetijskih površin. 
Kot pravi Štefka Goltnik iz Kmetijsko svetovalne

kmetijo. Na celotno sliko vpliva tudi situacija v 
kmetijstvu, kije trenutno slaba. V boljših letih so 
kmetje več vlagali tudi v ureditev kmetijskih 
zemljišč, zatoje bilo manj zaraščanja. Temu so 
bila namenjena tudi finančna sredstva, ki sojih 
kmetje lahko pridobili, in to se je zelo poznalo 
pri celotni urejenosti kmetij.«

Vinko Jeraj, 
župan občine Rečica ob Savinji:

»V naših prostorskih načrtih so seveda pred
videne širitve zazidalnih površin, saj ima to za 
razvoj kraja velik pomen. Seveda pa pri teh širi
tvah naletimo na problem kmetijskih zemljišč. 
V katerokoli smer pogledamo, povsod smo 
obkroženi s kmetijskimi zemljišči. Dodaten 
problem na zahodu predstavljajo arheološki 
ostanki, na severu je  poplavno območje, zato 
je iz prostorskega vidika južni del še najbolj 
primeren. Z večino kmetov smo se že dogovo
rili za odkup ali zamenjavo zemljišč.«

0

službe Mozirje, smo zaraščan ju  kmetijskih 
površin priča tudi v Zgornji Savinjski dolini, ven
dar gre večinoma za hribovske terene, ki jih  je 
težje obdelovati in so tudi manj rodovitni. Zar
aščanje je  proces, ki ga je  m ogoče obrniti, 
seveda z določenimi stroški, zato v očeh kmet
ijske stroke pomeni predvsem  ekonom sko 
škodo.

Kot kažejo podatki kmetijske stroke, vsak dan 
izgubimo povprečno sedem hektarov kmeti
jskih zemljišč in uporabljamo le še osem odstotk
ov obdelovalnih površin. Tudi Zgornjesavinjča- 
ni živimo na podeželju, vprašanje pa je, koliko 
se zavedamo svoje odvisnosti od rodovitne 
zemlje.

Tatiana Golob



OBČINA MOZIRJE PRENAVLJA KULTURNI HRAM

K n j i ž n i c a  š e  v  k u l t u r n e m  d o m u ,  a  z  n o v i m  o d d e l k o m
V načrtu razvojnih programov 

Občine Mozirje je tudi sanacija kul
turnega doma, katere začetki seg
ajo v leto 2007. Zunanja obnova je 

po načrtu zaključena v proračunu 
pa sta za letošnje leto predvideni 
investicija v domoznansko zbirko in 
obnova notranjosti, če bo kulturno 
ministrstvo odobrilo sredstva, s ka
terim i bi uredili osvetljavo in oz
vočenje ter zamenjali odrsko za
veso. Občinski svet je podprl pobu
do vodje m ozirske izpostave 
Javnega sklada RS za kulturne de
javnosti ivane Žvipelj, da bi se v re
balansu proračuna namenilo več 
denarja za investicijsko vzdrže
vanje objekta; treba bi bilo namreč 
popraviti okna, vrata, urediti central
no ogrevanje.

Cilj prenove je zagotoviti prostor
ske in tehnične pogoje za izvedbo 
kulturno-izobraževalnih program
ov in prireditev. Kulturne vsebine bi

tako približali prebivalcem Zgornje 
Savinjske doline. Kar 25.000 obisk
ovalcev letno bi želel privabiti last- 
nikstavbe in upravljavec kulturnega 
doma, to je občina. Med uporabniki 
prostorov so poleg Knjižnice Mozir
je in galerije kulturna društva, god
ba in mozirska območna izpostava 
Javnega sklada RS za kulturne de
javnosti.

Občina pa načrtuje menjavo up
orabn ikov kulturnega doma. 
Knjižnica bi po izselitvi našla nove 
prostore v zgradbi, ki je za zdaj še v 
lasti Mercatorja. Ministrstvo za kul
turo je  potrdilo upravičenost do 
sredstev v višini 85 odstotkov vred
nosti investicije za odkup prostorov 
(drugo in tretje nadstropje zgrad
be) in nabavo opreme. Oktobra 
letošnjega leta naj bi izšel razpis za 
izvajalca del, projekt pa naj bi bil 
uresničljiv v letih 2011 - 2013. V 
izpraznjene prostore bi preselili

stalno razstavo Mozirje in Mozirja- 
ni ter Osebno zbirko Aleksandra 
V idečnika, ki sta sestavni del 
Knjižnice Mozirje in trenutno gostu

jeta v najetih prostorih, za katere 
plačuje občina m alo m anj kot
9.000 evrov najemnine.

Andreja Gumzej

Ana Lamut, vršilka dolžnosti direk
torice Osrednje knjižnice Mozirje:

»Knjižnica Mozirje bo letošnjo jesen 
odprla nov oddelek -  domoznansko 
čitalnico. V njej bo bralcem na razpo
lago domoznansko gradivo iz vseh 
občin Zgornje Savinjske doline. Osno
va zbirke je dar Aleksandra Videčni
ka. Obsega gradivo, ki ga je razisko
valec zbral v letih bivanja v dolini: fo
tografije, razglednice, vinilne plošče 
(klasična glasba, posneti govor ce
sarja Franca Jožefa), fotokopije, kn
jige. Del zbirke bodo tudi osebni pred
meti, note in zapiski dirigenta Antona 
Acmana. Zbiramo tudi izvode razisk

ovalnih, diplomskih, magistrskih in doktorskih nalog občanov, ki pišejo o 
Zgornji Savinjski dolini oziroma v njej živijo.«

Z a p o s t a v l j e n a  k u l t u r a

Vsako drugo leto bi v eni izmed občin Zgornje Savinjske doline obravnavali 
določeno temo iz ustvarjalnega opusa Edija Mavriča Savinjčana

BOMO POZABILI TUDI EDIJA?

Kmalu po smrti novinarja, pes
nika, pripovednika, igralca, fotore
porterja, režiserja in dramatika Ed
ija M avriča Savinjčana so posa
mezniki sprožili pobudo, da bi bilo 
prav, če bi o njegovem vsestran
skem in plodovitem delovanju na 
področju kulture prirejali spomins
ka s reč a n ja , s č im e r bi obuja li 
spomine nanj in na njegovo delo, 
hkrati pa spodbujali mlajše gene
racije, da bi se še bolj dejavno vk
ljučevale v kulturno delo na ob
močju Zgornje Savinjske doline.

KUD Utrip z Rečice je  prisluhnil 
pobudam  in se v soglasju in s 
sodelovanjem Kulturnega društva 
Gornji Grad in uredništvom Savin
jskih novic lotil priprav za bienalna 
spominska srečanja na Edija Ma
vriča Savinjčana (EMS). Vsako dru
go leto bi v eni izmed občin Zgornje 
Savinjske doline obravnavali dolo
čeno temo iz ustvarjalnega opusa 
EMS, pri čemer bi z vsebino zajeli 
celovitost delovanja vseh znanih 
ustvarjalcev iz doline in o dolini v iz
brani zvrsti ustvarjalnosti. Ko bi gov
orili o novinarstvu, bi predstavili vse, 
ki so v dolini ali iz doline poročali in

obveščali javnost o dogajanju v do
lini. Poiskali bi davne zapise in ljudi, ki 
so z javno besedo kakorkoli pripo
mogli k prepoznavnosti doline. Mlade 
ustvarjalce pa bi z razpisom na
grade oziroma priznanja EMS spod
budili k nadaljnjemu delovanju v 
določeni stroki.

Predlog o nagradi ozirom a 
priznanju EMS je nadvse umesten. 
Edijevo ustvarjanje obsega tako ve
liko raznovrstnih smeri kulturnega in 
umetniškega ustvarjanja, da je  z

njegovim imenom možno počastiti 
ustvarjalce raznih strok. Izjema je 
glasbena ustvarjalnost, ki zaradi 
svoje pestrosti in obsežnosti kliče po 
posebnem priznanju. Tudi zaslužnih 
osebnosti z glasbenega področja, 
po katerih bi bilo lahko priznanje 
poimenovano, v naši dolini ni malo.

Pripravljalni odbor, ki so ga imen
ovali pobudniki projekta, je pripravil 
pravilnik o prireditvah EMS, posre
doval pobudo županji in županom 
občin Zgornje Savinjske doline, ob

vestil o pobudi vsa društva v dolini, 
ki se ukvarjajo s kulturno dejavnos
tjo. In -  doslej nihče ni oporekal 
pobudi!

Kako le? Posamezne občine ima
jo sicer v svojih protokolih zapisane 
postopke za podelitev občinskih 
priznanj in nagrad, a dolina nima 
nobenega skupnega priznanja, 
nobene skupne nagrade. Verjetno 
je zdaj čas, da stopimo skupaj, da 
vsaki dve leti prevetrimo določeno 
smer kulturnega delovanja v dolini 
-  kar bi storili strokovnjaki, da iz 
ocene poiščemo zaključke in us
meritve in najbolj priznanim s tega 
področja podelimo priznanje ali 
nagrado EMS.

Pred gospo županjo in gospodi 
županije vprašanje za odločitev. Če 
bo pobuda dozorela, bo prvo tovrst
no spominsko srečanje že letos 
jeseni ob hkratnem praznovanju 
130-letnice delovanja Kulturnega 
društva Gornji Grad. Če take 
soglasne odločitve županja in žup
ani ne bojo sprejeli, bo Kulturno 
društvo Gornji Grad svojo obletnico 
praznovalo kljub temu, projekt EMS 
pa bo počakal na bolj kulturne čase.

BertSavodnik



OBČINA LUČE

Z d r a v s t v e n a  a m b u l a n t a  z a č a s n o  n a  d r u g i  l o k a c i j i
V samem središču Luč, na zgornji vesi, kot 

pravijo domačini, te dni pospešeno potekajo dela 
na dokončni ureditvi trga pred občino in pokrite
ga parkirišča. Prestavili so bankomat, zaradi 
prenove prostorov pa zdravstvena ambulanta 
začasno deluje na drugi lokaciji.

V mesecujuniju in juliju bo potekala kompletna 
notranja prenova prostorov zdravstvene ambu
lante v objektu, kjer je ta delovala do sedaj. V za
četku avgusta bodo prostore še ustrezno opre
mili. Investitorje lučka občina, ki ima vta  namen 
v proračunu zagotovljenih 80.000 evrov.

Ambulanta do takrat gostuje v prostorih bivše 
banke. Iz tega razloga so prestavili tudi banko
mat, kije sedaj na občinski stavbi v bližini TlC-a. 
Zdravstvena ambulanta, k ije  bila dolga leta za
sebna, seje oktobra 2009 z uradnim odhodom 
koncesionarja Antona Žunterja v pokoj ponovno 
vrnila pod okrilje Zgornjesavinjskega zdravstve
nega doma Mozirje. V njej bo delala zdravnica 
Andreja Moličnik Podlesnik.

V teh dneh zaključujejo tudi priprave za pola
ganje asfalta, s čimer bo zaključen projekt pokrite
ga parkirišča in trga pred občino, za katerega je 
bilo v proračunu predvidenih 300.000 evrov. Ko 
bo pokrito parkirišče zgrajeno, bo možna tudi 
prestavitev avtobusne postaje na že zgrajen

prostor nasproti parkirišč, kjer se ustrezno raz
širi tudi regionalna cesta.

V Lučah računajo, da bo do jeseni Zgornjesav- 
injska kmetijska zadruga Mozirje na lokaciji na 
Prodih zgradila nove prostore in tja preselila 
trgovino z gradbenim materialom. V teh dneh je 
zadruga kot investitor po daljših prizadevanjih od 
Agencije RS za okolje dobila vodno soglasje.

Sedaj so vfazi pridobivanja gradbenega dovoljen
ja  od Upravne enote Mozirje.

»S prestavitvijo trgovine se bo sprostil prostor, ki 
sedaj služi kot skladišče. Tam bo občina uredila 
parkirišča. S tem bodo v samem centru Luč prido
bili še dodatnih trideset parkirnih mest in sprostili 
sedanjo prometno zagato,« pravi župan Ciril Rose.

Marija Lebar

Urejanje trga pred občino v Lučah (fo to : M a rija  L eb ar)

SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA

O s n o v n i m  š o l a m  p r e d a l i  s i m b o l i č n e  č e k e
Regijski odbor Slovenske ljudske stranke je 

osnovnim  šolam  Zgornje Savinjske doline 
predal denarna sredstva za njihove sklade. 
V M oz irju  so d ru g i p o n e d e lje k  v ju n iju  
ravn a te lja  in ra v n a te ljice  te r p om očn ica  
ravnatelja prejeli sim bolične čeke v vrednosti 
5 2 0  evrov.

Denar za pomoč otrokom iz socialno šibkih 
družin je  bil zbran na dobrodeln i prired itv i 
Srečanje ljudi odprtih src, ki so jo pripravili Slov
enska ženska zveza in Nova generacija pri SLS, 
skupaj z občinskimi odbori Slovenske ljudske 
stranke. Daje bil zbran neto izkupiček 3.120 ev
rov, gre zahvala oblikovalcem kulturnega pro

grama, članicam Društva kmetic Zgornje Sav
injske doline, različnim donatorjem, župniku in 
mlajevcem, ki so vsak po svoje prispevali ka
menček v mozaik prireditve. Za nemoten potek 
dogajanj na prireditvi pa so poskrbeli številni 
prostovoljci.

Marija Sukalo

r

IZVRTINA TEDNA

Mozirsko kočo oskrbuje in nudi 
gostinske usluge pogodbenik 
Planinskega društva Mozirje, kjer 
pa po podatkih številnih obiskoval
cev že lep čas ni pravega zado
voljstva s sedanjo postrežbo. Hotel 
je dobesedno razstavljen in delno 
vgrajen v temelje novega, planins
ka hišica Pri treh plotih pa je že vsaj 
dve nedelji samevala. Točneje, šte
vilni obiskovalci so naleteli na zaprta 
vrata, brez vsakega obvestila.

G o s t i n s k e  p o n u d b e  n a  G o l t e h  ( s k o r a j )  n i

Ob dokajšnjem številu obiskoval
cev Golt je zares škoda, da kdo ne 
postreže pijače in vsaj nekaj hrane, 
če izvzamemo »zlatega« Zlatka, ki 
ponuja »arcneje« tik ob vhodu v alp
ski vrt. Najbrž bo že prihodnje leto 
boljše, kot pravi rek: »Prihodnje leto 
boljše bo«.

Jože Miklavc

Planinska hišica Pri treh plotih  
sameva (fo to : Jože M ik lavc)



OBČINA REČICA OB SAVINJI

B o  a r b i t r a ž a  m o ž n a  t u d i  v  n a š i  d o l i n i ?
Na seji občinskega sveta občine Rečica ob 

Savinji so svetniki med drugim obravnavali tudi 
točko dnevnega reda o arbitraži oziroma pov
ab ilo  k sodelovanju. Gre za izvensodno re
ševanje različnih sporov, kjer bi bili arbitri civ
ilne osebe.

Pobudo je  obrazložil Ivan Kramar iz Kranja, 
predsednik Združenja v javnem interesu Arbit in 
direktor firme Invent. Kot je povedal, so naša so
dišča zasuta z različnimi pravdnimi postopki, 
katerih večino bi se dalo reševati izven sodišča,

vendar s pravnomočnim razsojanjem arbitrov. 
Ti naj bi bili zaupanje vredni ljudje v lokalnih skup
nostih, katerih imena bi bila javno znana in bi sijih 
stranke v sporu izbrale za arbitre.

Kramarje omenil, da tako prakso poznajo že 
drugod, pri nas pa jo je uveljavil zakon iz leta 
2008, dopolnil pa Zakon o alternativnem re
ševanju sodnih sporov iz lanskega leta. Pri 
določanju arbitrov ne gre za strankarske inter
ese, taki ljudje morajo uživati določen ugled v svoji 
lokalni skupnosti. »V vsaki lokalni skupnosti je po

našem mnenju župan najbolj primeren kot koor
dinator za alternativno reševanje sporov,« je 
povedal Kramar. Kako se v praksi izvaja postopek 
arbitraže, je treba bodoče arbitre poučiti in jim 
pripraviti potrebno izobraževanje, ki ga ponujata 
Arbit in Invent. Stroške izobraževanja bi nosila 
občina.

Svetniki so menili, da za odločitev, kdo od njih bi 
želel postati arbiter, še prezgodaj. Za preučitev 
celotne materije so si vzeli čas do naslednje seje.

Marija Lebar

EVHARISTIČNO SLAVJE V CELJU

K i h  p o  e v a n g e l i z a c i j i ,  p r a z n o v a n j u  n e d e l j e  i n

s o l i d a r n o s t i

Mozirjani na osrednjem dogodku leta v Cerkvi na Slovenskem (fo to : A G )

Preteklo nedeljo se je  na športnem stadionu 
Arena Petrol v Celju z edinstveno slovesnostjo 
končala skoraj dveletna evharistična prenova. 
Enako pomembna za slovenske kristjane, zlasti 
mlade pa je bila na prvem evharističnem kongre
su po 75 letih razglasitev Alojzija Grozdeta za 
blaženega. Bogoslužje, ki so se ga udeležili vsi 
slovenski škofje in nadškofje ter številni duhovni
ki iz Slovenije in tujine, je vodil vatikanski državni

Iz Zgornje Savinjske doline so na sloves
nost v Celje  odpeljali štirje avtobusi vernik
ov, številni so se tja odpravili z  osebnimi 
avtom obili in ce lo  s ko les i. Pri p rip ravi 
evharističnega kongresa so sodelovali tudi 
mozirski skavti. V  noči na nedeljo so bdeli 
ob podobi M arije  Pom agaj z Brezij v  župni
jski cerkvi sv. Duha v Celju , med mašo pa 
ljudem delili vodo.

tajnik, kardinal Tarcisio Bertone. Pelje 1.300- 
članski pevski zbor, spremljal g a je  Policijski 
orkester.

Več kot 32.000 ljudem, ki so se zbrali v Celju z 
namenom, da potrdijo zvestobo mašni daritvi in 
zakram entu sv. Rešnjega telesa, je  najprej 
izrekel dobrodošlico ljubljanski nadškof metro
polit msgr. dr. Anton Stres in jih pozval k »dejavni 
ljubezni do naših bližnjih, posebno tistih, ki so v 
stiski in nas potrebujejo«. V uvodnem programu 
so glasbeniki in pevci izvajali sodobne ritmično- 
duhovne skladbe, pričevalci - med njimi je bil mis
ijonar z Madagaskarja Pedro Opeka - pa govorili 
o pomenu evharistije za odnose v družini, družbi 
in občestvu. Pospremljeno s pesmijo in pritrka
vanjem so med pričevanji na stadion prinesli 
milostno podobo Marije Pomagaj z Brezij. Ta se 
je od četrtka do sobote na svoji poti v Celje ustavi
la v devetih župnijah.

Vzdušje je postalo še slovesnejše, ko seje za
čel obred, med katerim je posebni odposlanec

papeža Benedikta XVI. kardinal Tarcisio Bertone 
razglasil za blaženega prvega slovenskega 
mučenca Alojzija Grozdeta. Njegov življenjepis 
je prebral postulator Igor Luzar. Alojzij Grozde se 
je rodil 27. maja 1923 v župniji Tržišče. Kot dijak 
klasične gimnazije je bil med sovrstniki cenjen 
zaradi svoje marljivosti in vzornega krščanske
ga življenja, zakoreninjenega v evharistiji, ki jo  je 
imenoval Sonce mojega življenja. Kot laikje doka
zoval, kako je mogoče živeti ideal svetosti v vsak
danjem življenju. Januarja 1943 so ga zajeli par
tizani. Še ne dvajsetleten je daroval svoje življen
je in do smrti ostal zvest krščanskemu idealu -  
odpuščanju in ljubezni do bližnjega.

Andreja Gumzej

(  N a  k r a t k o

Pogovor z županom 
Vinkom Jerajem

Občina Rečica ob Savinji, najmlajša občina v 
naši dolini, v teh dneh praznuje svoj praznik. 
Zvrstile se bodo številne zanimive prireditve s 
področja kulture, športa, rekreacije in zabave. Ob 
tej priložnosti bo potekalo tudi odprtje nekaterih 
investicij, kot sta parkirišče na Rečici in most v 
Grušovljah.

Župana Vinka Jeraja smo ga povprašali, kaj 
meni o poteku načrtovanih investicij v svoji obči
ni. Kako daleč je projekt mostu čez Savinjo v 
Trnovcu in kdaj bo končan sekundarni vod kanal
izacije Varpolje. Seveda nas je  zanimala tudi 
ocena štiriletnega obdobja njegovega župano
vanja, ki se letos izteče. Da bo ponovno kandidi
ral, pa je tudi že napovedal.

Marija Lebar

Več o tem v prihodnji številki 
Savinjskih novic.
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MARKO BASTL, AKADEMIK, KI ŽIVI IN DELA V LONDONU

»Obstaja tudi svet 
preko domačih meja «

Marko Basti

Iz S p o d n je  R e č ice , k je r  je  p re ž iv e l s v o 

ja  o t ro š k a  le ta ,  je  M a rk a  B a s t ia  p o t  

p o p e l ja la  v  L ju b lja n o  n a  e k o n o m s k o  

fa k u lte to .  Ž e lja  p o  z n a n ju  je  b i la  v e lik a ,  

la h k o  b i r e k l i ,  d a  c e lo  p r e v e l ik a  za  

o k o lje ,  k i g a  je  p o z n a l d o  ta k ra t .  Z a to  je  

š e l n a p re j,  k a r  s e  je  iz k a z a lo  za  p ra v il

n o  o d lo č ite v .  J e s e n i 2 0 0 4  je  o d š e l n a  

m a g is t r s k i š tu d i j  v  V e lik o  B r i ta n ijo  n a  

T h e  U n iv e r s i t y  o f  W a r w ic k  in  d a n e s  

M a rk a  B a s tia  u v rš č a jo  m e d  n a jb o lj p e r

s p e k t iv n e  m la d e  a k a d e m ik e  n a  s v e tu . 

S v o jo  p o k lic n o  p o t  o d  le ta  2 0 0 5  g ra d i 

n a  C ra n f ie ld  S c h o o l o f  M a n a g e m e n t,  v  

p re s t iž n e m  S u p p ly  C h a in  R e s e a rc h  

C e n t re ,  k i  v e l ja  z a  e n e g a  n a jb o l jš ih  

r a z is k o v a ln ih  c e n t ro v  n a  s v e tu  iz  p o 

d ro č ja  lo g is t ik e  in  p re s k rb o v a ln ih  v e r ig .

- Marko, danes si mlad moški z natančno po
zicijo v uglednem podjetju in dobrim zavedan
jem o tem, kaj si dosegel in kaj vse še želiš doseči 
na svoji uspešni poklicni poti. Pred tem je bilo 
pred tabo ve liko  pom em bnih od ločitev . Na 
podlagi česa si se sploh odločil za podiplomski 
študij v Veliki Britaniji?

Zadnjih dvanajst let pred letom 2004  sem 
preživel v L jubljan i, kjer sem doštud ira l na 
ekonomski fakulteti in delal v Papirnici Vevče. 
Zadnja služba pred odhodom v Veliko Britanijo je

bila vodja finančnega in operativnega »kontrol- 
inga«. Same priprave na odhod v tujino so se pri 
meni začele približno dve leti pred letom 2004. 
Najprej sem moral sploh začeti razmišljati o tem, 
da ni samo Slovenija, ampak obstaja tudi svet 
preko domačih meja.

» N a e n k ra f d ip lo m e  n e  b o d o  v re d 

n e  n ič !  V  te h  o k o l iš č in a h  b o s ta  

k re a t iv n o s t  in  z m o ž n o s t s a m o s to j

n e g a  ra z m iš l ja n ja  ig ra la  iz re d n o  

p o m e m b n o  v lo g o .«

Odločitvi za odhod v tujino sta botrovala dva 
dejavnika. Prvi je bil radovednost, kako stvari 
potekajo vtujini. Drugi pa je bila moja dolgoročna 
ocena, da, če se želim relativno prosto gibati po 
mednarodnem trgu dela, potrebujem izobrazbo, 
ki bo v tujini priznana in zanimiva za potencialne 
delodajalce. Do tega spoznanja sem prišel med 
šestletnim delom v Papirnici Vevče, ki je v lasti 
avstrijskega podjetja Brigi & Bergmeister in kjer 
sem imel veliko priložnosti sodelovati s tujino.

Slovenija seje leta 2004 pridružila Evropski uniji 
in slovenski trg seje za iskalce dela razširil tudi na 
druge evropske trge. Kljub temu da sem 
dodiplomski študij naredil v Sloveniji in da sem si 
v službi nabiral dobre izkušnje, sem za priložnost 
vtujini potreboval še dodatno izobrazbo. To je bil 
glavni razlog, da sem se odločil za pot v Anglijo.

- Kako so potekale sam e priprave na izbiro 
fakultete?

Izbrati sem moral ustrezno šolo vtujini in glede 
na to, da sem sl študij financiral sam, sem iskal 
kombinacijo med ugledom šole, študijskim pro
gramom in stroški šolanja v Veliki Britaniji, ki je 
bila rahlo cenejša kot Amerika. Pozanimal sem 
se, kakšne so priložnosti v Angliji, ker pa nisem 
imel natančne predstave o konkurenci za mes
to na fakulteti, sem prošnjo za magistrski študij 
poslal na deset različnih fakultet. No, vseh deset 
m eje sprejelo, zato sem imel možnost, da sem 
izbral najboljšo med njimi, vsaj kar se tiče mednar
odne kredibilnosti. To je  bila The University of 
Warwick. Ko je bila ta odločitev sprejeta, je bilo 
vse drugo le še stvar tehnične izvedbe.

- Dodiplom ski študij si opravil v Sloveniji, 
pod ip lom skega v V e lik i B ritan iji. Lahko iz
postaviš razlike v študiju doma in v tujini?

Angleški sistem izobraževanja je na nivoju uni
verze bistveno bolj interaktiven kot slovenski. Pri

nas v Sloveniji je  bila vedno v navadi relativno 
velika distanca med profesorji in študenti, kar se 
je odražalo tudi pri predavanjih. Ta razlika je  v 
Veliki Britaniji majhna. Vloga predavatelja v 
razredu je bližje vlogi moderatorja in spodbujeval
ca kreativnega razmišljanja, kot pa učitelja, v 
pomenu »jaz govorim, ti poslušaš«. To seje videlo 
tudi pri preverjanju znanja. Klasičnih izpitov, kot 
sem jih poznal v Sloveniji, ni bilo.

Po koncu predavanj in interaktivnih vaj smo 
dobili problemsko nalogo, ki jo je vsak rešil, kotje 
vedel in znal. Pri tem nam je pomagalo znanje iz 
predavanj, praktične izkušnje ter dodatna liter
atura v knjižnicah. Ocenjevala se je predvsem 
kvaliteta razmišljanja, kreativnost in zmožnost 
uporabe predlaganih rešitev v praksi. Mislim, da 
je vzpodbujanje kreativnosti in vzpodbujanje raz
mišljanja izredno pomembno od samega začet
ka pridobivanja izobrazbe.

Po podatkih Unesca na primer bo v naslednjih 
30 letih po celem svetu diplomiralo več ljudi, kot 
v celotni zgodovini človeštva. To je posledica raz
voja sodobnih tehnologij in njihovega vpliva na 
naše delo ter eksplozija v številu ljudi. Naenkrat 
diplome ne bodo vredne nič! V teh okoliščinah 
bosta kreativnost in zmožnost samostojnega 
razmišljanja igrala izredno pomembno vlogo.

- Kaj bi svetoval mladim, ki želijo svoje znanje 
nadgrajevati v tujini?

Glede na to, da je Slovenija v EU, so se zadeve 
za slovenskega študenta zelo poenostavile. Mis
lim, da se vsakdo, ki se odloča za študij v tujini, 
mora za to odločiti zaradi pravilnih vzgibov. Če je

» T re n u tn o  n a  p r im e r  p o d je t je  A ir 

b u s ,  k i  g a  v s i  p o z n a m o  k o t  n a 

jv e č je g a  s v e to v n e g a  p ro iz v a ja lc a  

k o m e rc ia ln ih  in  v o ja š k ih  le ta l,  te r  

n j ih o v  d o b a v i te l j  le ta ls k ih  k r i l  6 K N  

A e ro s p a c e  u p o ra b l ja ta  m e to d e , k i 

s e m  j ih  ra z v il te k o m  d o k to ra ta  za  iz

b o l jš a n je  m e d s e b o jn ih  p o s lo v n ih  

o d n oso v .«

razlog dober, dovolj močan, potem je vse nad
aljnje delo veliko lažje, ker je  podkrepljeno z mo
tivacijo. Seveda so še drugi faktorji, kotje na prim
er dovolj dobro znanje tujega jezika. Brez tega 
znanja je študij zelo otežen, saj je  sodelovanje pri 
predavanjih pomembno, pouk ves čas poteka 
interaktivno, veliko je debatiranja... Jezik je eno,



drugo je  sama odločitev, katero šolo izbrati. Na 
internetu je sedaj ogromno virov, kjer je mogoče 
poiskati informacije o programih ter o mednar
odnem kvalitetnem rangu, ki ga posamezna šola 
zaseda.

Vsi mednarodno uveljavljeni poslovni časopisi 
spremljajo delo uglednih poslovnih šol in uvršča
jo  njihovo od ličnos t v različne kakovostne 
razrede. Bolje, kot je šola uvrščena na teh lestvic
ah, večja je verjetnost za boljšo kvaliteto študija 
in posledično boljše študente. Dobro ime šole pa 
ima vštudentovem življenjepisu vsaj za sedaj velik 
pomen pri iskanju perspektivne službe.

- Sam si se očitno dobro odločil pri izbiri šole, 
saj si po končanem šolanju dobil povabilo iz 
strani Cranfield School of Management, da se 
jim  pridružiš v prestižnem Supply Chain Re
search Centre. Kakšno delo opravljaš sedaj?

Odločitev, da se povabilu odzovem, ni bila težka. 
Sploh glede na to, da Cranfield School of Man
agement priznani poslovni časopisi, kot so The 
Wall Street Journal, The Economist, Business 
Week in Forbes, vsakoletno uvrščajo med 25 
najboljših poslovnih šol na svetu. Naša in posl
edično moja glavna dejavnost je  kreacija nove
ga znanja. To znanje se uporablja ne samo za 
izobraževanje študentov, ampak tudi podjetij.

Naša univerza dejansko živi od posredovanja 
znanj in izobraževanj podjetij. Vse znanje, ki ga 
razvijamo tukaj, se prelije nazaj v industrijo. Kval
iteta mojega dela se lahko meri na različne

»To le to  je  z a m e  p o s e b n o , k e r  s e m  

b il s  s t ra n i a m e r iš k e  o rg a n iz a c ije  iz- 

b ra n  m e d  1 6  n a jb o l jš ih  m la d ih  

a k a d e m ik o v  n a  s v e tu .«

načine. Iz akademske perspektive je najbolj uvel
javljen način preko objav raziskovalnega dela v 
mednarodno priznanih publikacijah. Po drugi 
strani pa je naša naloga tudi ta, da smo tisti, ki 
imajo vodilni vpliv na razvoj prakse v sodobnem 
managementu.

Naša fakulteta je znana po tem, da večino 
novega znanja razvijamo v tesnem stiku z indus
trijo. Trenutno na primer podjetje Airbus, ki ga vsi 
poznamo kot največjega svetovnega proizvajal
ca komercialnih in vojaških letal, ter njihov do
bavitelj letalskih kril GKN Aerospace uporabljata 
metode, ki sem jih razvil tekom doktorata za iz
boljšanje medsebojnih poslovnih odnosov.

- O kvaliteti tvojega dela očitno ne gre dvomiti. 
S strani ameriške organizacije POMS si bil letos 
izbran med 16 najboljših mladih akademikov 
na svetu. To leto mora biti zate prav posebno 
leto.

Na svetu sta dve pomembni organizaciji, ki 
združujeta univerzitetni in poslovni svet s področ
ja  managementa izvajalnih procesov ter s tem 
skrbita za razvoj znanosti in znanja na tem po

dročju. Ameriška se imenuje Production and 
Operations Management Society (POMS), dru
ga pa je evropska, imenovana European Opera
tions Management Association (EurOMA).

To leto je  zame posebno, ker sem bil s strani 
ameriške organizacije izbran med 16 najboljših 
mladih akademikov na svetu. To predstavlja velik 
dosežek ne samo zame osebno, ampak tudi za

»D a p o s ta n e š  re s  d o b e r  n a  n e k e m  

s tro k o v n e m  p o d ro č ju ,  je  p o  o c e n a h  

d o lo č e n ih  š tu d ij p o tre b n o  in v e s t ira t i 

p re k o  d e s e t t is o č  u rš tu d ija .  J a z  s e m , 

g le d a m  s a m o  č a s o v n o ,  v e r je tn o  

n e k je  n a  p o lo v ic i in  g re m  p ro t i  d v e 

m a  tre t j in a m a .«

šolo, kjer sem zaposlen. Stem izborom sem imel 
možnost prisostvovati na tako imenovanemu 
Emerging Scholars programu, kije del POMS sim
pozija. Ta je bil letos v Vancouvru v Kanadi. Na
men tega program a je  pom agati m ladim  
akadem ikom  pri razvoju njihove kariere in 
odličnosti v raziskovanju in podajanju znanja. 
Obenem je to tudi enkratna priložnost za vz
postavitev osebnega stika s svetovno priznani
mi imeni z našega področja znanosti.

- Zaradi službe veliko potuješ, z družino živiš v 
Londonu, večkrat sina obisku pri starših v Zgorn
ji Savinjski dolini. Razmišljaš mogoče o vrnitvi 
domov? Lahko Slovenija tvojemu delovnemu 
profilu sploh nudi primerno kariero?

Mislim, da prostor za moj delovni profil obstaja.

REČICA OB SAVINJI

Člani rečiškega turističnega društva letos 
pripravljajo 31. tradicionalno prireditev Od lipe do 
prangerja. V času od 25. junija do 4. julija bodo 
na svoj račun prišli tako ljubitelji športa kot et
nografije in narodnozabavnih ritmov.

Prva letošnja prireditev bo ženski nogomet na 
dan državnosti na travnatem igrišču. Zadnja 
nedelja v jun iju  bo v znam enju razstav. 
Rečičanom in drugim obiskovalcem se bodo z 
likovnimi deli predstavili Mozirjanka Nada Zager, 
članica društva Gal, in rečiški osnovnošolci. V 
narodopisnem delu bodo organizatorji obisko
valce popeljali med Zibeli in škrinje naših babic, 
vezilje rečiškega društva upokojencev pa v Štiri 
letne čase. Tako so namreč naslovile razstavo 
vezenin, ki so nastale na tedenskih druženjih.

Vrhunec prireditve bo vsekakor Večer pod 
trško lipo prvo julijsko soboto. Na njej bodo zai
grali Gregorji, pridružila sejim bo tudi domačinka

Bistveno bolj pomembno vprašanje pa je, ali me 
Slovenija sploh želi sprejeti. Zaenkrat imam me
šane občutke. Iz nekaterih sfer sem dobil dobro
došel, pozitiven odziv, iz drugih tudi ne. Razlog 
temu je, da me nekateri ljudje vidijo kot dobro
došlo pom oč in priložnost, d rug i pa kot 
nezaželeno konkurenco. Vsaj kar se bližnje pri
hodnosti tiče, še ne razmišljam o vrnitvi v Sloven
ijo za stalno. V tujini me čaka še kar nekaj izzivov. 
Po drugi strani pa mislim, da bom bolj produktiv
en, če se osredotočim na to, kar delam trenutno, 
kot pa na odstranjevanje ovir in igranje politike, ki 
bi me čakala v tem trenutku v Sloveniji.

- Kakšni so tvoji občutki, ko razmišljaš o tem, 
kako se ti je življenje do sedaj obrnilo?

Veliko ljudi me sprašuje, kako je v Veliki Britaniji, 
ali je boljše kot v Sloveniji? To je težko vprašanje, 
ki nima enega odgovora. Sam pri sebi mislim, da 
sem se odločil prav, ko sem poskusil vtujini. Ni mi 
žal, je pa res, da sem zelo oddaljen od domačih, 
od ljudi, ki sem jih poznal vso svojo mladost in vse 
zelo pogrešam. Seveda mi moja družina precej 
pomaga, da mi ni dolgčas. Če pa pomislim iz vidi
ka kariere na to, kaj sem si in si še želim doseči v 
določenem življenjskem obdobju, je verjetno 
prav, da sem v Veliki Britaniji, ki mi to priložnost 
lahko nudi lažje kot Slovenija.

Priložnost je tu, zato ji bom sledil. Seveda je  s 
tem povezanega veliko dela, truda in odrekanja. 
Da postaneš res dober na nekem strokovnem 
področju, je po ocenah določenih študij potreb
no investirati preko deset tisoč ur študija. Jaz 
sem, gledam samo časovno, verjetno nekje na 
polovici in grem proti dvema tretjinama.

Pogovarjala se je Tatiana Golob

Saša Zamernik. Združenje izdelovalcev zgornje- 
savinjskega želodca bo podelilo priznanja na
jboljšim izdelovalcem te kulinarične specialitete.

Turistično dogajanje na Rečici ob Savinji bodo 
v nedeljskem popoldnevu, 4. julija, zaključile Igre 
med naselji v občini. Za smeh bo poskrbel mod
erator programa Franci Podbrežnik - Solčavski, 
znan glasbenik in radijec.

Marija Šukalo

Kdor se doma poniža, ga na tujem 
pohodijo.

Slovenski pregovor
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ J

O d  l i p e  d o  p r a n g e r j a ,  o d  š p o r t a  d o

k u l t u r e
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DRUŠTVO KMETIC ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE -  AKTIV SOLČAVA

D o b r a  u v r s t i t e v  S a š e  S u h o d o l n i k  n a  t e k m o v a n j u
V soboto, 7. junija, je  potekalo letošnje tek

movanje za naslov mlada kmetica, ki ga že sko
raj deset let zapored organ iz ira  časopisno 
založniška družba Kmečki glas. Dogodek, ki gaje 
povezoval Franci Podbrežnik, je bil tokrat v Škofji 
Loki, od koder je doma lanska zmagovalka. Od 
dvanajstih izbrank se je kandidatka iz Solčave 
Saša Suhodolnik uvrstila na šesto mesto.

V Škofjo Loko se je  poleg tekmovalke Saše 
odpeljal tudi avtobus Solčavanov, ki so šli navijat 
za svojo favoritko. Tekmovalke so si najprej 
ogledale znamenitosti starodavnega mesta. Ta 
ogled jim  je prišel prav kasneje pri kvizu, v kater
em so se pomerile. Saša Suhodolnik je osvojila 
šesto mesto. Najboljše tri kandidatke so morale 
pokazati še ročne spretnosti in različna znanja s 
področja kmetijstva. Zmagala je Ladi Klemen s 
Trojan.

Zgornjesavinjska predstavnica Saša Suhodol
nik prihaja iz mestnega okolja, a sije že od male
ga želela živeti na kmetiji. Po poklicu je veterinar

Od dvanajstih izbrank se je kandidatka iz 
Solčave Saša Suhodolnik uvrstila na šesto 

mesto (fo to: arhiv aktiva  S o lčava )

ski tehnik. Poročila seje na Cavnikovo kmetijo pod 
Pavličevim sedlom. Kmetija je obsežna in na 
strmih terenih, tako da je delo zahtevno.

Je mati treh hčera. V prostem času rada plan
inari in nabira zdravilna zelišča. Še posebej jo  
odlikuje njen skrben odnos do varovanja narave 
in neokrnjenega okolja. »Na tekmovanje sem se 
prijavila bolj zaradi izziva, da spoznam nekaj 
novega, kot pa zaradi zmage. Tudi tukaj igra svo
jo  vlogo sreča,« je povedala Saša in pristavila, da 
je bila izkušnja zelo zanimiva.

V solčavskem aktivu društva kmetic, ki ga vodi 
Marija Kiemenšek, so z razpletom zadovoljni. Lani 
so prvič sodelovali in tekmovalka Breda Gradiš
nik seje uvrstila v ožji izbor dvanajstih tekmovalk. 
Letošnja Solčavanka je bila šesta, torej bi, če bi 
se tak trend nadaljeval, prihodnje leto lahko do
bili zmagovalko, malo za šalo in malo zares men
ijo v solčavskem aktivu, ki šteje okoli 40 članic, 
med njimi tudi precej mladih.

Marija Lebar

MEDOBČINSKO DRUŠTVO GLUHIH IN NAGLUŠNIH VELENJE

P r a v i c a  d o  t o l m a č a  j e  g l u h i m  z a g o t o v l j e n a

p o  z a k o n u

Ljudje z okvaro sluha živijo v svetu, ki ga ob
likujejo način sporazum evanja, njihov znakov
ni je z ik , ku ltu ra , šport in so c ia ln o  o ko lje . 
Združujejo se v društva in v zvezo. V  naši dolini 
deluje Medobčinsko društvo gluhih in nagluš
nih Velen je, ki obsega obm očje desetih občin 
Š aleške in Zgornje Savinjske doline. Je  tudi 
edina tovrstna organizacija, ki svojim članom  
omogoča razumljiv dostop do različnih informa
cij in dodatnih izobraževanj v obliki predavanj, 
ki jih sprem ljajo tolm ači.

CILJ DRUŠTVA...
...je vključevanje gluhih in naglušnih v delovno 

in družabno življenje ter jim  posredovati pravilne 
in pravočasne informacije s področja zakonoda
je, izobraževanja, pravic in dolžnosti. Vse infor
macije, izobraževanja in predavanja so tolmače
na vznakovni jezik, za naglušne je njihov prostor 
opremljen z indukcijsko zanko.

Najpomembnejše v delovanju drušlva je individ
ualna pomoč, reševanje trenutnih in dolgoročnih 
težav, pomoč pri reševanju socialnih in materialn
ih stisk s pomočjo zunanjih in zato namenjenih in
stitucij. Zato skrbi strokovna delavka društva, ki se 
povezuje zzunanjimi institucijami ter skupaj z njimi 
in uporabnikom rešujejo nastale težave.

PREVENTIVA...
...je seznanjati uporabnike s pravico razumeti

Predsednica in sekretarka društva, Erika 
Grobelnik (levo) in Urško Jakop

(fo to : M a rija  S u k a lo )

in biti razumljen, seznanjati jih z novostmi in pravi
cami do tehničnih pripomočkov, njihovo upo
rabo in vzdrževanjem. Pravica do tolmača je 
gluhim zagotovljena po zakonu, vendar seje pre
malo poslužujejo. V društvu se za gluhe, na
glušne in gluhoslepe izvajajo posebni socialni 
programi, kijih sami soustvarjajo in so odsev nji
hovih potreb.

Lani so izvajali različna usposabljanja, preda
vanja in delavnice, ki so bila tolmačena v njim 
dostopnem in razumljivem jeziku. Namen pro

gram a je  osveščanje č lanov z obstoječim i 
možnostmi in njihovimi pravicami. S psihosocial
no pomočjo oziroma osebno asistenco poskuša
jo preprečiti osamljenost članov. V veliko pomoč 
so staršem in svojcem pri komunikaciji in seznan
janju z zakonodajo. Društvo organizira tudi teča
je znakovnega jezika, kjer se lahko učijo kretati. 
Za ohranjanje zdravja skrbijo z različnimi rekrea
tivno športnimi programi.

VOLILNI OBČNI ZBOR
Pred dnevi so v Medobčinskem društvu gluhih 

in naglušnih Velenje pripravili tudi volilni občni 
zbor. Poleg pregleda dela so izvolili novega preds
ednika in podpredsednika. Za nemoteno izvajan
je društvenih načrtov bodo sedaj skrbeli Erika 
Grobelnik in Franc Forštner ter sekretarka Urška 
Jakop. Marjana Rudolf, ki je to delo opravljala 
skoraj dvajset let, seje upokojila.

Marija Sukalo

: \  
DOPOLNILO INFORMACIJE

V 22. številki Savinjskih novic smo pisali o 
glasbeni skupini Akuvox. V tej skupini Damjan 
Žvipelj ni igral samo na harmoniko, temveč je 
v njej sodeloval predvsem kot pevec. Njihova 
pevka Janja Turnšek pa je nastopila na EMI 
kot spremljevalna pevka Alye.

Uredništvo



B r e z j a n s k a  M a r i j a  z d r u ž i l a  v e r n i k e

Š e g e  i n  n a v a d e  p o d e ž e l j a  p r e d s t a v i l i  t u d i

r e č i š k i  p l e s a l «

pri bogoslužnih slovesnos
tih. Na Ljubnem je ob soma
ševanju duhovnikov gorn
jegrajske dekanije sloves
nost vodil koprski pomožni 
škof dr. Jurij Bizjak. Štiriurno 
srečanje so ob pesmi in 
molitvah popestrili verniki iz 
zgornjesavinjskih župnij. 
Kratko srečanje z brezjan
sko Marijo na Ljubnem bo 
vsem prisotnim ostalo še 
dolgo v spominu, saj največ- 
jo  slovensko rom arsko 
svetišče na Brezjah že de
setletja obiskujejo številni 
romarji iz naših logov, ob 
tokra tnem  edinstvenem  
dogodku pa so lahko svoje 
prošnje, molitve in zahvale 
nam enjene brezjanski 
Mariji izrazili kar v ljubenski 
župnijski cerkvi.

Franjo Atelšek

Mestna občina Koper in 
Zveza kulturnih društev Ko
per sta pripravila vseslov
ensko srečanje folklornih 
skupin. V obmorskem mes
tu seje iz vsake regije pred
stavila  po ena fo lk lo rna  
skupina, ki je odplesala 
tradicionalen ples regije. 
Tudi Zgornjesavinjčani smo 
imeli v Kopru svoje pred
stavnike. Tja so se odpravili 
p lesa lc i rečiškega kul
turnega društva Krmaniš.

Rečiški fo lk loris ti so se 
podali v povorki po Pristan
iški ulici, nato so pripravili 
splet zgornjesavinjskih ple
sov. V 20-minutnem ples
nem programu so navdu
ševali številne obiskovalce 
iz Slovenije in tujine.

Ker je  bilo  srečanje v 
sklopu prireditve Kmetijsko 
gozdarske zbornice Slov
enije Podeželje v mestu, so 
Rečičani dogodek izkoristi
li tudi za promocijo zgornje-

N a jveč ji le to šn ji do g 
odek med ka to ličan i na 
Slovenskem, nedeljski Slo
venski evharis tičn i kon
gres v Celju je  v veliki meri 
zaznamoval tudi vernike v

Zgorn ji S avin jsk i do lin i. 
Minuli petek so se namreč 
številn i udeležili s loves
nosti na Ljubnem ob Sav
in ji, k jer je  b ila  ena od 
postaj š tiridnevnega ro

m an ja  podobe M arije 
Pomagaj z Brezij.

Do slovesnosti v Celju so 
se lahko častilci brezjanske 
Marije v različnih krajih ob 
poti iz Brezij do Celja zbirali

Prihod brezjanske M arije na Ljubno (foto: F ran jo  A te lš e k )

savin jskega želodca in 
»savinjske kisle župe«. Poleg 
kulinaričnih dobrot so člani 
društva ponujali tudi kon
taktni material turističnih 
ponudnikov ter tako poskr
beli za prom ocijo občine

Rečica ob Savinji in Zgorn
je Savinjske doline.

Glavni namen prireditve 
sta bila predstavitev in pro
mocija raznolikosti ponud
be vasi po posameznih reg
ijah. Poleg predstavitve

ponudbe kakovostnih do
mačih proizvodov so organ
izatorji s prireditvijo želeli 
opozoriti na tradicionalne 
šege in navade slovenske
ga podeželja.

Marija Sukalo

Plesalci folklorne skupine Krmaniš so promovirali občino Rečico ob Savinji in 
Zgornjo Savinjsko dolino (fo to : D avid  B id e r)
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ŽUPNIJA LJUBNO OB SAVINJI



18. PREDTEKMOVANJE HARMONIKARJEV ZA ZLATO HARMONIKO LJUBEČNE

R o b i  W e i s s  t u d i  l e t o s  g r a j s k i  g o d e c
V Nazarjah so minulo soboto pripravili 18. 

predtekmovanje harmonikarjev za Zlato har
moniko Ljubečne. Za nastop 17 ljubiteljev slov
enske narodnozabavne glasbe sta v sodelovan
ju z občino poskrbeli Turistično društvo Nazarje 
in mozirska izpostava Javnega sklada RS za kul
turne dejavnosti. Pozdravne besede obiskoval
cem sta namenila predsednica društva Vanja 
Hofbauer in podžupan Matej Pečovnik.

Tekmovanje je spremljal strokovni sodelavec 
Zmago Štih. Za Štiha so bili pomembni izbor in iz
v irnost skladbe, m uzikalna inventivnost in 
dom iselnost, doslednost m elodične in har
monične interpretacije, poustvarjanje, tehnična 
izvedba ter nenazadnje tudi umetniški vtis.

Tokrat so vsem kriterijem pri izvajanju zadostili: 
brata Matej in Matic Markeljc, Denis Podlesnik, 
Anže Oset, Primož Pesjak, Peter Prohart, Gregor 
Frangeš, Nejc Juhart in Matej Vošner ter Zgornje- 
savinjčana Robi Weiss in Alajž Trbovšek. Vsi se 
bodo predstavili še na enem od polfinalnih nas
topov, ki bosta v Bodoncih in ilirski Bistrici.

V Nazarjah pa je polfinale za las ušlo Barbari Kro- 
povšek. Zato se je v nedeljo podala na predtek
movanje v Bodonce in tam s svojim nastopom pre
pričala ocenjevalca. Tako bo tudi Kropovškova svoj

Robi Weiss med nastopom, ki mu je  prinesel 
naziv grajskega godca

(fo to : M a rija  Š u k a lo )
meh harmonike raztegnila na enemu od polfinalov.

Občinstvo je naslov grajskega godca podelilo 
Robiju Weissu iz Okonine, ki »pili takte« ob men
torju Primožu Zviru. Slednji je  bil med občinstvom,

saj seje kar šest njegovih učencev uvrstilo v polf
inalni nastop.

Marija Šukalo
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OSNOVNA ŠOLA MOZIRJE

S t k a l i  p r i j a t e l j s k e  v e z i
Mozirski osnovnošolci so na koncertu pred 

zaključkom šolskega leta v dvorani domačega 
kulturnega doma pokazali obiskovalcem, kaj so 
se v tem letu novega naučili na glasbenem, 
dramskem in plesnem področju. Poudarek je bil 
na pesmih, ki sojih pod vodstvom Lijane Blagovič 
odpeli člani otroškega in mladinskega pevskega 
zbora.

Prireditev s e je  pričela z odprtjem glasbene 
skrinjice, iz katere je  skočila drobna balerina in 
graciozno zasedla oder. Za njo so nastopili člani 
Otroškega pevskega zbora OŠ Mozirje pod vod
stvom Lijane Blagovič. Za njimi so se prvič pred
stavili otroci oddelka posebne osnovne šole. Za
peli in zaplesali so o metuljčku in muci. Dekleta iz 
skupine, ki jo  vodi Ana Glušič, so obiskovalcem 
pokazala, kaj zmorejo na pevskem področju. Ana 
seje predstavila tudi s samostojno točko na kla
virju, saj njeno igranje, preverjeno na mnogih 
tekmovanjih, sodi v državne vrhove.

Drugošolci so preko odigrane igrice pokazali, 
kakšno je njihovo prijateljstvo. Enkrat nasmejani, 
drugič sprti med sabo in že v naslednjem tre
nutku zopet sproščeni ter veseli. Malce starejši 
so pokazali njihov pogled na družino in pri
jateljstvo znotraj nje. Ob dogovarjanju pred do
pustom so obiskovalci doživeli zanimiv pogled na 
demokracijo, ki vlada znotraj današnjih družin.

Na odru so zaigrali tudi harmonikarji Andreja 
Raka. Ob narodnih vižah so roke obiskovalcev 
kar same skočile druga v drugo in ploskale te
kom melodije. V tem položaju so ostale tudi ob 
prihodu članov mladinskega šolskega zbora, ki 
ga prav tako vodi Lijana Blagovič. Ob različnih 
spremljavah so odpeli dei repertoarja, ki so se ga 
naučili tekom šolskega leta. Vsem, ki so bili zboru

zvesti do lga leta, sta se zborovodkin ja  in 
ravnateljica Andreja Hramec zahvalili za njihov 
doprinos pri dvigovanju kvalitetne ravni petja. 
Kanček »krivde« za kopico glasbenih talentov ima 
tudi Mira Kelemen, ki vodi glasbeno delavnico 
Osminka. Tudi ona je  bila pred koncem všečne 
prireditve deležna zahvale.

Benjamin Kanjir

Nastop Otroškega pevskega zbora OŠ Mozirje pod vodstvom Lijane Blagovič
(fo to : B en jam in  K an jir)



Piše: Aleksander Videčnik

ZAKLJUČUJEMO Z ZAGOVORI
Zelo zanimiv je zagovor za "škofelne", ki ga 

poznajo še v nekaterih zgornjih delih naše do
line, kar daje misliti, da je prenesen s Koroške. 
»Bodi ramar aii ramarka, pojdi na javor, čezjavor 
na list, čez list na planino, kjer nobeden zvon ne 
zvoni, nobena rit ne sedi, nobeden ogenj ne kuha,

nasi običaji
nobena usta nejedo.Tamti prebivaj, tu nimaš kaj 
iskat.«

Zbadanje v te lesu so na sp loh  im enovali 
"bodne", zoper nje so za g o va rja li takole: 
»Jest vas bod lja j in trg a n je  zagovorim  in 
zarotim  skoz' to  bodečo trnjevo krono, skoz 
te tri ostre žeblje, skoz to ostro sulico, ker je 
Jezus Kristus za nas volno razboden in raztr
gan bil, skoz vso moč božjo! Jest vam zapo
vem vi bodljaji in trganje, da morate odnehati 
in izginiti proč od (im e) v imenu Boga Očeta 
in sv. Duha -  amen.«

V tem zagovoru lahko zasledim o besedo 
"zarotim", kar se sicer bolj redko pojavlja in je 
smiseln poudarek na odločnejšo zahtevo po pre
ganjanju bolezni.

Božjast je  bila za stopnjo razvoja tedanje

in napade (6)
domače medicine velika neznanka in hkrati vs
esplošna nadloga, skratka, ljudje so se bolezni 
zelo bali. Tudi v tem zagovoru najdemo besedo 
"panan", kar pomeni uročen in je  spet višja obli
ka zagovora.

»Jaz vas prosim sv. Gašper, Boltežarin Melhior, 
sv. Valentin vso nebeško družino, pristopite k 
božjemu prestolu in prosite z mano Boga, da 
ukroti to strašno božjast (ime).

Jazte prosim o veliki Bog Sabat, ti veš vseh sare 
misa, ti naš oče! Strup pojdi proč (bejž), jaz krščen 
(ime zagovarjalca), človek je  tebe zagovorim, 
strup pojdi proč, si panan od m ene...«

V zagovoru se torej pojavljajo tako ime zagov
arjalca in ime bolnika (zagovorjenega). Kot kaže, 
gre tudi za izraze, ki ravno niso pogosti, verjetno 
popačenke.

“Rebrajfarji” u gozdopih mozirskih planin
Naša pripoved sega v čase, ko so mlade fan

te dobesedno lovili za vojake - "soldnerje". Tedaj 
država ni imela najosnovnejših evidenc o prebi
valstvu, zato so se posluževali sramotnega lova 
na fante za cesarsko vojsko. Tako je bilo tudi v 
naših krajih, zato so se mladi fantje skrivali po 
gozdovih, ljudje pa so jim  rekli, da so »zelen ka
der«. Franc Hribernik, mozirski učitelj, je nekaj o 
teh dogajanjih zapisal. Omenil je tudi izraz "leb- 
lajtarji," ki so ga ljudje tudi uporabljali v naših 
krajih za lovce na mlade fante.

Naprosil sem celjsko profesorico Boženo 
Orožen, k ije  dolga leta urejala posebno zbirko 
v osrednji knjižnici in je  ohranila veliko podob
nega gradiva, o katerem pišemo. Seveda je 
skrbno, kot vedno, poiskala razne podatke, ki 
osvetljujejo besedne pojme "iblajtar", "rebraj- 
tar" ali "leblajtar". Pleteršnikov slovar tolmači 
izraz "iblajtar" kot nemško "Zollwaechter", kar 
bi pomenilo uslužbence finančne straže. Sami 
ljudje iz teh vrst so se imeli za graničarje. Dejan
sko so sledili raznim tihotapcem, bili so tudi na 
mitnicah (»iblajtar je  pregledoval voz in premet
al vso kramo«, so marsikje zapisali.)

Na sploh pa so bili ti finančni stražarji med ljud
mi zelo osovraženi. V Jurčičevem Tihotapcu, 
dogajanje je  iz predela Gorjancev, beremo: 
»Zdaj stopijo štirje možje v izbo, v vojaški obleki, 
s puškami in sabljami, z dvema jermenoma na 
križ in dolgimi brkami pod nosom in kmetje si 
šepečejo: 'Glej hudiča, iebiajtarji! Kaj jih zlodej 
nosi tod'.«

Franc Hribernik je  med drugim  zapisal, da 
mora danes vsak, ki je za to sposoben, k voja
kom. Svoje dni pa je mogel, kdor je bil petičen, 
odkupiti svojega sina vojaščine, če je ta bil bo
doči gospodar. Iznajdljivi Planinšek je  tako od
kupil kar dva sinova. Najprej starejšega, ki mu je 
izročil posestvo. Kasneje g a je  prepričal, d a je  
posestvo p repusti m la jšem u in sam ostal

prevžitkar. Tako je zviti kmet kar dva sinova od
kupil vojaščine. Kot je  bilo znano iz ustnega 
izročila, je odkupnina za enega fanta znašala 
kar 800 goldinarjev.

Naj omenimo, da je  bila sprva vojaška služba 
dosmrtna, po letu 1845 štirinajstletna, potem 
sedemletna. Tako je bilo razumljivo skrivanje 
m ladih fantov pred krutim i lovci na glave. 
Skrivači so menjavali svoja prenočišča. Naj
večkrat so iskali zatočišča v zapuščenih planin
skih stanih. Ko so po potresu leta 1895 posprav
ljali ruševine radegundske cerkve, so našli nek-

Zgornja Goltnika iz Šmihela; sinova Janez in 

Franc, ki sta padla na soški fron ti med prvo 

svetovno vojno. Fotografijo hranijo Zgornji 

Goltniki v Šmihelu.

danja skrivališča fantov, saj je tam, na cerkven
em oboku, ostalo veliko slame, na kateri so spali.

Za lov na fante so ti "hudobni" uniformiranci 
izbrali posebne prilike. Pri Planinšku so imeli oh- 
cet. Po navadi seje zbralo veliko fantov in je šlo 
"na lukane" (voglarjenje). Tedaj je bil pravi čas 
za podlo delo rebrajtarjev. Toda Voglarji so bili 
pripravljeni na kaj takega. Pravočasno so se 
umaknili v drvarnico, tja pa so se zatekli tudi 
svatje. Ko so navalili lovci na fante, so se vsi 
skupaj družno branili in metali polena v rebraj- 
tarje, ki so se spustili v beg, fantje pa za njimi, da 
so se uniformiranci zelo potrudili hitro zbežati. 
Dva izmed njih sta se na Kebrovem travniku 
skrila v praprotje in ob svitu nadaljeval pot v 
dolino. Pri Planinšku pa so svatje in drugi spravi
li polena spet v drvarnico.

Hudo so se rebrajfarji in fantje spoprijeli v 
naselju Topla, kraju s petimi, po gorovju ločeni
mi km etijam i -  Končnikovo, F lorjanovo, 
Kordeževo, Fajmufovo in Burjakovo. Končnikje 
imel štiri mlade hlapce. Ko seje nekoč mudil na 
oblasti, je slišal, da nameravajo priti ponje. Seve
da so mu tam zabičali, da o tem ne sme spre
govoriti z nikomer. Končnika pa je  le preveč skr
belo za njegove hlapce, zato ni molčal, ampak 
opozoril na nevarnost in opozoril fante, naj se 
čuvajo.

Odslej so hlapci spali na različnih prenočiščih 
-  skritih ležiščih. Prišla je jesen in z njo čas 
mlačve, zato so prihajali ob dveh ponoči mlatit. 
Toda neko jutro, ko so bili fantje še na podu, seje 
nenadoma pojavil vodja rebrajtarjev. Pozval je 
m latiče, naj odložijo cepce, češ, da jih  bodo 
zamenjali za puške. Toda fantje so obrnili cepce 
proti rebrajtarju, ki jo je skupil na očesu in jadr
no pobegnil zvso skupino, ki gaje čakala zunaj, 
toda mlatiči so jih  zasledovali in krepko mlatili 
po njih.

Nadaljujemo prihodnjič.



PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI

N a  i n t e r v e n c i j e  i n  d r u ž a b n a  s r e č a n j a  

z  n o v i m  v o z i l o m
V Prostovoljnem gasilskem društvu Rečica ob 

Savinji so bogatejši za novo vozilo za prevoz 

moštva. Drugo soboto v jun iju  so predaji prido

bitve, vredne 45 tisoč evrov, prisostvovali šte

viln i predstavniki gasilskih društev naše doline 

in gostje ter domačini.

Prisotnim sta spregovorila predsednik društva 
Peter Brezovnik in župan Vinko Jeraj. Brezovnik 
je poudaril, da bo vozilo služilo tako za prevoz 
članov kot tudi mladine, ki so v preteklem letu 
dosegli zavidljiv uspeti na gasilski olimpijadi. Tudi 
letos dosegajo zelo dobre rezultate, brez vozila 
pa bi jim  težko omogočali varno vožnjo na različ
na tekmovanja.

»Vaša zgodba je zgodba o nenehnem odrekan
ju  ter nesebičnosti pri pomoči sočloveku. Je 
zgodba o negovanju humanosti in solidarnosti, 
ki ste jih prenašali na nove generacije, je zgodba 
o vztrajanju pri prostovoljnem služenju in pomoči

Trak na vozilu sta prerezala predsednik 

društva Peter Brezovnik in župan Vinko Jeraj
(foto: Marija Sukalo)

ljudem,«je med drugim izpostavil Jeraj in poudaril, 
da reztraku na novem vozilu, ki gaje 60 odstotk
ov financirala občina, ostanek pa so prispevali v 
PGD Rečica, za društvo odpira nove poti, a na 
teh prav gasilci rešujejo življenja in premoženje. 
Prav takoje gasilcem zaželel, da jim  vozilo služi le 
za prevoz na družabna srečanja ali tekmovanja, 
čim manjkrat pa za prevoz na kakršne koli inter
vencije.

Čestitkam ob predaji vozila, na katerem sta trak 
prerezala Peter Brezovnik in Vinko Jeraj, za bla
goslov pa je poskrbel diakon Stanko Čeplak, sta 
se pridružila tudi predsednik regijskega sveta 
Savinjsko-Šaleške regije Jože Drobež, član up
ravnega odbora Gasilske zveze Slovenije, in 
predsednik Gasilske zveze Zgornje Savinjske 
doline Janko Žuntar. Dogajanje so s kulturnim 
programom  obogatili malčki iz vrtca in har
monikarji Primoža Zvira.

Marija Šukalo

ZGORNJA SAVINJSKA DOLINA

E v r o p a  p o m a g a  v a r o v a t i  k r a š k e  

j a m e  i n  p i t n o  v o d o
V juniju so jam arji Koroško Šaleškega jamar

skega kluba Speleos-Siga Velenje pripravili zak

ljuček ob uspešno končani m ladinski pobudi 

Varstvo kraških jam in pitne vode. S projektom, ki 

je  potekal v okviru programa Mladi v akciji - pro

grama EU za mlade do 30 let, so pričeli v decem

bru 2008. Namen projekta je bil seznaniti mlade 

o pomenu varstva kraških jam in pitne vode.

BREZPLAČNA JAMARSKA ŠOLA
Za projekt so se odločili, ker je skoraj polovico 

Slovenije kraške. Tudi na območju Zgornje Savin
jske doline ter hribovju, ki jo  obdaja, je velik delež 
krasa. Za kraški svet je značilno podzemeljsko 
pretakanje voda. Vsako divje odlagališče odpad
kov na kraškem terenu predstavlja nevarnost 
onesnaženja pitne vode.

Ves čas trajanja projekta so k sodelovanju va
bili mlade do 30 let. Vpisali so se lahko v brez
plačno jamarsko šolo. Tečajnikov so imeli preko
20. Zanje so pripravili veliko treningov jamarske 
tehnike ter številne delavnice o varstvu kraških 
jam, pitne vode in varstvu narave nasploh. Izved
li so veliko enodnevnih terenskih raziskovanj in 
dokumentiranj jam. Pravo doživetje je bil jamar
ski tabor na Dobroveljski planoti.

STROKOVNA EKSKURZIJA ZA IZKUŠENE 
JAMARJE

Na Solčavskem je poleg čudovitih gora in za-

Mladi jamar pri spustu v brezno
(foto: Bračič)

nimivih samotnih kmetij pod Olševo tudi veliko 
zanim iv jam  in brezen. V Klemenškovem pek
lu pod Olševo so izvedli strokovno ekskurzijo 
za izkušenejamarje, ki so se je udeležili jam ar
j i  iz drugih krajev Slovenije ter skupina mladih 
srbskih jamarjev, ki so bili še posebej navduše
ni nad čudovito pokrajino Zgornje Savinjske

doline in so glas o naših lepotah ponesli preko 
meja Slovenije.

V letu in pol so se jamarji trudili javnost ozaves
titi o pomenu varstva narave. Obenem so vsem 
nudili b rezplačno m ožnost neform alnega 
izobraževanja. V jamarske vrste so se lahko vk
ljučili tudi mladi iz socialno šibkih razmer, saj so 
nudili brezplačno izposojo jamarske opreme. Z 
raziskovanjem v naravi so si krepili tudi zdravje in 
splošno kondicijo.

KATASTER DIVJIH ODLAGALIŠČ ODPADKOV 
V JAMAH

V okviru projekta so izdelali bilten in zgibanko o 
varstvu jam, kije dosegljiva na klubskih spletnih 
straneh, zgibanka pa tudi v tiskani izdaji. Na
jpomembnejši rezultati so bili kataster divjih odla
gališč odpadkov vjamah. Žal so ugotovili, da neka
teri ljudje še vedno odlagajo odpadke v jame in 
brezna in na ta način onesnažujejo našo pitno 
vodo.

S projektom so sicer zaključili, vendar bodo tudi 
v prihodnje skrbeli za varstvo kraški jam  in pitne 
vode. Še vedno bodo v svoje vrste vabili mlade, 
da se naučijo varno raziskovati jame. Jamarstvo 
je dejavnost, ki je  primerna za vse ne glede na 
starost ali spol. Ni potrebno biti vrhunski športnik, 
saj so vjamarskih vrstah dobrodošli vsi, ki imajo 
radi naravo.

Mojca Hribernik



2. MEDNARODNO TEKMOVANJE ZA MLADE PIANISTE V GRADEŽU

G o l o b o v a  v  I t a l i j i  p r e j e l a  s r e b r n o  p r i z n a n j e

Konec maja je  v Italiji potekalo 2. 
m ednarodno tekm ovan je  za 
m lade pianiste Premio Isola del 
Sole. Na njem je nastopilo kar 114 
m lad ih  g lasbenih  v irtuozov  iz 
Avstrije , Madžarske, Ita lije , Hr
vaške in Slovenije. Tokratje sloven
ske barve zastopala tudi Kristina 
Golob iz Robanovega Kota, sicer 
dijakinja Glasbene šole Frana Ko
runa Koželjskega. S svojim  nas
topom je v kategoriji starejših pian
istov osvojila drugo mesto in sre
brno plaketo ter pokal.

Da je mlada Zgornjesavinjčanka 
uspela, ji je bila v pomoč mentorica 
Katja Ž ličar Marin. Skupaj sta 
pripravili sonato v E duru, opus št. 
XVI, št. 49, J. Haydna in Arabesko 
op. 18 v C duru, R. Schumanna. 
Š tirič lanska kom isija  je  bila pri

Kristina Golob iz Robanovega 

Kota je  v kategoriji starejših 

pianistov osvojila drugo mesto
(foto: Marija Šukalo)

KIPARSKA KOLONIJA V ŠMARTNEM OB PAKI

K o  z a p o j e j o  ž a g e  i n  d l e t a
Osma kiparska delavnica Lešje 

po teka la  konec m aja  v Šm ar
tnem ob Paki. Organizatorja sta 
bila Javni sklad RS za kulturne 
dejavnosti - Območna izpostava 
Velenje in Mladinski center Šmar
tno ob Paki, ki sta privab ila  21 
udeležencev, kiparjev in likovnik
ov širokega profila na prireditve
ni prostor ob Hiši m ladih in pod 
znani vaški kozolec.

Oblikovanje lesa je potekalo v prijet
nem, sproščenem vzdušju, pod vod
stvom akademske kiparke Dragice 
Čadež Lapajne. Nekaterim kiparskim 
»legendam« so se tokrat pridružili še

novi ustvarjalci, kijim je blizu les in ob
likovanje različnih skulptur.

Med udeleženci sta bili Veronika 
Benda iz Spodnje Rečice in Marija 
Štiglic iz Nazarij. Bendova je ust
varila  kip iz lipovega lesa Raz
hajanje, Štiglicova pa Žensko iz 
črešnjevine. Ob ogledu delavnice 
je  bilo vzdušje prav »rokodelsko«, 
saj so peli rezkarji, motorne žage, 
sekire in dleta, ustvarjalke in ust
varjalci pa so bili čez glavo v prahu 
in žagovini. A na koncu so se pri
kazali čudoviti kipi, ki zdaj krasijo 
ateljeje udeležencev.

Jože Miklavc

Veronika Benda (levo) in Marija Š tig lic  sta z orodji »napadli« leseni 

hlod in na koncu oblikovali kiparske umetnine (foto: Jože Miklavc)

ocenjevanju zelo stroga, saj zlate 
plakete niso podelili. Tako je prvi, ki 
je tudi osvojil srebrno plaketo v kate
goriji starejših pianistov, postal Ital
ijan Nicola Losito, bronasto plaketo 
pa je  prejela prav tako Italijanka 
Giorgia Franceschin, in s tem zas
edla tretje mesto.

Kristina je  letos tekmovala tudi na

slovenskem državnem tekmovan
ju »temsig« mladih glasbenikov. Pri 
glasbeni teoriji je  prejela srebrno 
plaketo, pri inštrumentu pa bronas
to. Po besedah njenih staršev je za 
mlado pianistko Kristino to izreden 
uspeh, saj je tekmovala stekmoval- 
ci, ki so bili vsi starejši.

Marija Šukalo

KONCERT KLAVIRSKEGA TRIA ARS MUSIČA

O b e l e ž i l i  2 0 0 .  o b l e t n i c o  

r o j s t v a  s k l a d a t e l j a  

S c h u m a n n a

Pianistki Jerneji Grebenšek, v io lin is tk i Mojci Menoni Sikur in 

vio lončelistu Martinu Sikurju je  skupno veselje do odkrivanja v glasbi
(foto: arhiv G Š  Nazarje)

Klavirski trio  Ars Musica je ko
morni sestav, ki pogumno vstopa 
v slovenski in evropski ku lturn i 
prostor. Leta 2 0 0 4  nasta li tr io  
sestavljajo pianistka Jerneja Gre
benšek, violinistka Mojca Menoni 
Sikur in violončelist Martin Sikur, 
ki so si po končanih študijih doma 
in v tujini zaželeli komornega mu
ziciranja.

Skrbno oblikovani sporedi, izvajal
ska odličnost in naklonjenost glas
bi novega časa so odlike, ki so jim  
odprle koncertne odre po vsej Slov
eniji in tudi vtujini. Mnogi njihovi kon
certi so bili arhivsko posneti za Ra
dio Slovenija in Radio Koper. Od leta 
2005 do 2007 so se izpopolnjevali 
pri vrhunskem pianistu Ohia Chouu 
iz Tria Parnassus na Univerzi za

glasbo in upodabljajočo umetnost 
v Gradcu.

S koncertom ob 200. obletnici 
ro js tva  s k la d a te lja  R oberta 
Schumanna so se predstavili na 
odru  nazorske g lasbene šole. 
Poslušalce so s skladbami: Tri ro
mance za violino in klavir, op. 22, 
Clare Schumann, Sonata za kla
v ir in v io lino  v a-molu, op. 105 
Roberta Schum anna in Trio za 
klavir, vio lino in vio lončelo v Es- 
duru, op. 40 Johannesa Brahm
sa, popeljali v čas skladateljeve
ga poznega obdobja, ko je v zna
menitem članku »Neue Bahnen« 
s im bo lno  predal svoje pos lan 
stvo m ladem u sk lada te lju  Bra
hmsu.

Fanika Strašek



P e s m i  p o d a l p s k e g a  s a n j a t a

Predsednik Stanko Gasparič (levo) je  v imenu vseh članov društva 

čestita l Janezu Zupancu za njegov prvenec (foto: Marija Lebar)

KULTURNO DRUŠTVO SLAP

Takšen naslovje za svoj prvenec- 
knjigo pesmi - izbral avtor Janez 
Zupanc iz Luč. Knjigo so predstavili 
na rednem mesečnem srečanju lit
erarnih ustvarjalcev združenih v KD 
Slap. Srečanje in predstavitev sta 
bila v avli Osnovne šole Blaža 
Arniča v Lučah v ponedeljek, 31. 
maja.

Vsebino knjige in avtorjev odnos 
do literature je predstavil Vinko 
Šmajs, kije  sicer zbirko tudi lektori
ral in napisal sprem no besedo. 
»Janez Zupanc pri svojem ustvar
janju ne uporablja stereotipov, ne 
ponavlja vzorcev in se ne zgleduje 
po drugih pesnikih. Ustvarjalna svo
boda mu je neprecenljiva vredno
ta,« je med ostalim povedal Šmajs. 
Pesmi so v knjigi predstavljene v 
petih vsebinskih sklopih, dopolnju
jejo pa jih grafike prizorov iz Zgorn
je Savinjske doline. Teje prispeval 
JožeŽlaus.

Večerje povezovala Ivana Žvipelj, 
ki je vodila tudi razgovor z avtor
jem knjige. Zupanc je povedal, da 
je prve pesmi napisal že v osnovni 
šoli. Pri pesniškem delu se ne ozira 
nato, kaj bodo menili drugi, bolj mu

gre za izražanje lastnih čustev, ki 
se porajajo ob številnih življenjskih 
izkušnjah. Dejal je, da se na po
dročju poetike ni posebej izobra
ževal, dovolj se nauči iz knjig, saj je 
strasten bralec vsakovrstne liter

ature. »Doma imam gradiva vsaj še 
za nekaj pesniških zbirk,« je  pov
edal avtor.

Predsednik KD Slapa Stanko 
Gašparič je v imenu vseh članov 
društva čestital Zupancu, ki je ta 
večer poleg »rojstnega dneva« 
svoje knjige obhajal še svoj rojstni 
dan. Prijatelji iz Slapa so mu zato 
pripravili priložnostno darilo. Gaš
parič je spregovoril nekaj besed še 
o načrtih društva v naslednjih me
secih.

Med prisotnimi na dogodku je bila 
tudi družina lučke rojakinje Zofke 
Bukovec iz Avstralije. Zlasti slednji 
so bili nad ce lo tn im  potekom 
večera navdušeni. Kulturni pro
gram so izvedli po lastni predlogi 
učenci domače osnovne šole. Sl
edilo je še družabno srečanje, Jan
ez Zupanc pa je vsakomur podaril 
izvod knjige.

Marija Lebar

SOLČAVSKE VIŽE Z DOMAČIMI GLASBENIKI

O t r o c i  o b  b o k  » s t a r i h  m a č k o v «
Na prireditvenem prostoru vSolčavi 

so prvi petek vjuniju pripravili nastop 
mladih in malo manj mladih glasbe
nikov iz domačega kraja pod 
naslovom Solčavske viže. Prvi del je 
bil rezerviran za najmlajše, ki obisku
jejo še osnovnošolske in srednješol
ske klopi. Predstavili so prijetne melod
ije na flavti, citrah, harmonikah, klavir
ju. Tako narodnozabavni takti kot 
resne skladbe in popevke so navdu
ševale občinstvo. Navdušenje je

požela tudi predstavitev najmlajših 
glasbenih umetnikov, saj so za to 
poskrbeli karsami.Takoso poslušalci 
dobili občutek, da otroci niso le dobri 
glasbeniki, temveč se med seboj tudi 
dobro poznajo in si pomagajo.

V drugem  delu, ki je  tra ja l do 
poznih večernih ur, so za ig ra li 
»stari« glasbeni mački. Kot se za 
staroste spodobi, so prvi nastopili 
solčavski muzikanti, ki so številnim 
sedaj delujočim glasbenim skupi

Narodni napevi izpod spretnih prstov c itra rja  Francija Robana so 

navdušili tud i zahtevne poslušalce (foto: Marija Šukalo)

Sebastijan Trogar je  zabaval občinstvo z venčkom narodnih
(foto: Marija Sukalo)

nam velik vzor. Z uspešnicami so 
zabavali citrarja Franci Roban in 
Karli Gradišnik, Zmaji, Črna mačka, 
Happy band, Diamanti in mnogi dru
gi. Vsem je bilo skupno to, da v nji
hovi zasedbi igrajo tudi Solčavani.

Nastope skupin sta s humornimi 
vložki začinila Nejc Slapnik in Fran
ci Podbrežnik, ki sta pokazala, da 
n im ata sam o bogatega besed

nega zaklada in veliko število za
bavnih domislic, temveč tudi glas
beni talent. Vsem tistim, ki so skrbeli 
za dobro zabavo, je  bilo skupno 
sporočilo: »Mi srn' pubi s takih kra
jev, kjerje res lepo, če k nam zanese 
pot meščana, noče več damo. Do
bri ljudi smo v Solčavi, radi pojemo, 
da vsi turisti prav'jo: Še pridemo.«

Marija Šukalo



OSNOVNA ŠOLA NAZARJE

U č e n j e  a n g l e š č i n e  p r e k o  o d r s k i h  d e s k
teri koli od treh maminih bivših, se odloči, da vse 
tri potencialne očete povabi na poroko. Pri tem 
se sreča z bogatim poslovnežem, zadrečkim 
kmetom in hipijem. Nastanejo različni zapleti in 
razpleti, med katerimi »nazorski Angleži« uspeš
no krmarijo.

Odločitev o predstavi je po besedah Grešako- 
ve prišla spontano, saj je prepričana, da imajo 
otroci veliko različnih talentov, a jih v šolskem sis
temu ne morejo pokazati. »Poleg tega sploh ni 
smiselno tako poučevanje, da otroci berejo in se 
nekaj naučijo. Ti jim  nekaj pripoveduješ in oni naj 
bi si zapomnili. Na tak način se najstniki ne učijo,« 
je prepričana Grešakova in poudarja, da morajo 
nekaj početi. Tako po njenem mnenju prevzemajo 
odgovornost, se učijo drug od drugega ter drug 
o drugem. »To je  učenje za življenje in prav taki 
projekti to omogočajo.«

Daje to res, je pokazala tudi predstava sama, 
saj so otroci prepričali, da se v njih skriva veliko 
pevskega in igralskega talenta. Bučen aplavz po 
končani predstavi je potrdil, da številne ure vaj, 
tudi med počitnicami, manjši konflikti med vrstni
ki ali s samim seboj niso bili zaman.

Marija Sukalo

Nazorski osnovnošolci, ki obiskujejo predvsem 
tretji nivo angleščine v devetem razredu, so 
priprav ili p lesno-glasbeno predstavo v an
gleškem jeziku Mamamia Comes To Nazarje - 
Mamamia prihaja v Nazarje. Na odru doma kul
ture so jim  prvi torek v juniju pri tem pomagali

učenci iz nižjih razredov in mentorica Mojca Gre
šak.

Mlada Sofie in njena mama živita v kraju sredi 
Zadrečke doline. Sofie si bolj kot vse drugo želi 
spoznati svojega očeta. In, ko tik pred poroko, v 
maminem dnevniku odkrije, da bi to lahko bil ka

Devetošolci so pripravili plesno-giasbeno predstavo Mamamia prihaja v Nazarje
(foto: Marija Šukalo)

PODRUŽNIČNA ŠOLA ŠMIHEL

l e p  s o n č e n  d a n  z  v e t r o m  z a o b j e t  v  Š m i h e l u
Zbrali smo se na zaključku zabavnih uric v 

Podružnični šoli Šmihel, kjer skozi vse leto gostu
jemo in se srečujemo na zabavnih uricah. Otroci 
so bili polni pričakovanj, saj so vedeli, da jih čaka 
presenečenje.

Po začetnem pogovoru o pričakovanih počit
nicah, ki se bližajo, po pogovoru o preteklih uric
ah, ki smo jih skupaj preživeli, nas je čakalo 
presenečenje. Nekaj otrok je izrazilo željo, da se 
nam predstavijo z igrico: Vsi so hitro pripravili 
prostor, tudi oder s kuliso in odigrali...

Po resnem delu so otroci komaj čakali na 
presenečenje. Skriti zaklad so odkrili in v njem 
presenečenje dobili. Smo vsi kape in predpas
nike si nadeli in zzelo resnim delom pričeli. Čakali 
sta nas nedokončani torti za igranje in sladkanje.
Če pozorno pogledate sliko, boste videli, da ima
mo še vedno sladka usta.

Sledila je  zabava z glasbo in prehitro slovo do 
jeseni. Ob koncu smo posneli še »gasilsko fo
togra fijo« , s pozdravom  vsem šm ihelskim

otrokom, ki ne obiskujete vrtca, da se nam v pozdrav iz Šmihela!
jeseni pridružite na zabavnih uricah. Sladek Nevenka Anzelc Gostenčnik

Če pozorno pogledate sliko, boste videli, da imamo še vedno sladka usta.

Simoni Repenšek
za 30. rojstni dan

Želimo ti veliko zdravja, sreče in naj 
se ti uresničijo vse skrite želje.

Ati, mami, Tea, Uroš, Nina in Neli

W W W .
Naročnik: Savinjske novice d.o.o. Savinjska c. 4. 3331 Nazarje j

f. n e t

www.fotoknjiga.net ö h v a n j a u t c  l e p e  t v e .n u t k e . !



N a j b o l j  p o g u m n i  s o  s e  s p u s t i l i  n a

Vsako leto je prva sobota v juniju rezervirana 
za tradicionalni pohod v Matkov škaf. Pohod so 
organizirali člani Planinskega društva Solčava, 
spadal je tudi med pomladanske pohode na 
Solčavskem. Preko dneva seje do škafa povzpe
lo okrog 300 ljudi.

Po besedah tajnika društva Žiga Prepadnika se 
je večina nazaj v dolino po snegu popeljala po 
nogah ali po zadnji plati. Obiskovalci so bili od vse
povsod, že nekaj let si to znamenitost ogleda tudi 
skupina Avstralcev, ki vtem  terminu obišče našo

dolino. Snega je v Matkovem škafu še veliko, zato 
so se lahko najbolj pogumni s pomočjo vodnika s 
Koroške spustili vanj. Vsi, ki so po uri in pol hoje 
navzgor in spustu navzdol želeli, so se lahko ob 
povratku okrepčali v lovski koči, kjer je bilo poskr
bljeno za hrano, pijačo in domačo glasbo.

Štefka Sem

Matkov škaf je  v tem času deležen največ 

obiska (foto: Ž iga  Prepadnik)

Toplo sonce že naznanja prihajajoče poletje in 
zaključek šolskega leta 2009/2010. Redovaln
ice so polne dobrih ocen in misli mladih učenja
kov so usmerjene k računalnikom, kjer zajemajo 
preventivno prometno znanje, kajti čaka jih prak
tični izpit za vožnjo s kolesom.

Vesel živžav pred osmo uro zjutraj naznanja 
veselo in nem irno pričakovanje na pričetek 
p raktične  vožnje. Po kratkem  pogovoru z 
učiteljico Manco, učenkami in učenci pred Os
novno šolo Nazarje so inštruktorji pregledali 
kolesa, čelade in vadba vožnje se je pričela 
okrog objekta telovadnice. Naslednji dan so si 
nadeli zaporedne številke, odšli peš na ogled 
poznejše učne, vozne poti po javnih cestah in 
križiščih. Nato so sledile krožne vožnje do iz
popolnitve znanja in tehnike varne vožnje do

Na Ljubnem ob Savinji so se na reviji najboljših 
otroških pevskih zborov širše celjske regije pred
stavili mladi pevci iz devetih krajev. Organizatorji 
-Javn i sklad RS za kulturne dejavnosti Mozirje in 
občina, osnovna šola ter kulturno društvo -  so v 
dvorano kulturnega doma povabili pisano drušči
no mladih iz Gornjega Grada, Griž, Celja, Laške
ga, Šmarja pri Jelšah, Slovenskih Konjic, Velenja, 
Planine pri Sevnici in otroški pevski zbor Ijuben- 
ske osnovne šole.

Le-ta se je  v svojem nastopu prisotnim poslu
šalcem predstavil tudi s pesmijo Na planincah 
luštno biti, za kateroje na letošnjem 22. državnem 
tekm ovanju otroških in m ladinskih pevskih 
zborov v Zagorju prejel nagrado za najboljšo iz
vedbo slovenske ljudske pesmi. Nastopajoči so v 
pisanem izboru pesmi predstavili vso čarobnost 
in otroško igrivost zborovskega petja najmlajših

Ž e l j a  i n  i z p i t  z a  k o l o

Mladi kolesarji z mentorico Manico Hudales, predsednikom ZŠAM Zgornje Savinjske doline 

Francem Tkavcem, članoma Antonom Žagarjem in Jankom Štrucljem  (foto: Rozalija Tkavc)

pevskih generacij, ki se pod vodstvom njihovih prisotne, ki so se udeležili Moje pesmi, kot je bil
zborovodij kalijo po osnovnih šolah. Prisrčnost in naslov prijetnega pevskega večera na Ljubnem,
radoživost mladih pevcevje kot vedno navdušila Franjo Atelšek

Nastop ljubenskega otroškega pevskega zbora pod vodstvom M itje Venišnika
(foto: Franjo Atelšek)

praktičnega izpita. Sodelovali so uč ite ljica  
Manica in člani Združenja šoferjev in avtome
hanikov (ZŠAM) Zgornje Savinjske doline, ki

želijo srečno, varno in previdno vožnjo z željo, 
da bodo pozitivno vzorni vozniki koles.

Rozalija Tkavc

TRADICIONALNI POHOD V MATKOV ŠKAF

OSNOVNA ŠOLA NAZARJE

ŠIRŠA CELJSKA REGIJA

N a s t o p  n a j b o l j š i h  o t r o š k i h  p e v s k i h  z b o r o v



REGIJSKO PREVERJANJE EKIP PRVE POMOČI CIVILNE ZAŠČITE IN RDEČEGA KRIŽA

U s p e š n o  s o d e l o v a n j e  e k i p e  p r v e  p o m o č i  B S H  N a z a r j e
Celjska izpostava Uprave RS za zaščito in re

ševanje, Območno združenje Rdečega križa 
Laško in Občina Radeče so v soboto, 15. maja,
o rgan iz ira li 16. regijsko preverjanje uspo
sobljenosti ekip prve pomoči Civilne zaščite in 
Rdečega križa celjske regije. Letos je bilo prever
janje v Radečah.

Tematika letošnjega regijskega preverjanja 
usposobljenosti je bila preverjanje delovanja in 
usposobljenosti ekip prve pomoči Civilne zaščite 
in Rdečega križa v nudenju prve pomoči ob nes
rečah v prometu, delovni nesreči in naravni nes
reči te r drugih nesrečah, ki lahko po oceni 
ogroženosti prizadenejo območje regije. Vsaka 
ekipa je  usposobljenost in znanje prikazala pri 
dajanju prve pomoči poškodovanim v različnih 
situacijah.

Na letošnji razpis seje prijavilo 15 domačih ekip 
in ena tuja ekipa, med njimi tudi edina ekipa iz naše 
doline, ki že vrsto let izpopolnjuje svoje znanje in 
ga vsako leto prikaže na tovrstnem preverjanju, 
to je ekipa podjetja BSH Nazarje. V ekipi so 
sodelovali: Samo Rajgl, Franc Šemenc, Jožef 
Marovt, Gregor Krajnc, David Ermenc, Miran Kre
ti, Renata Franko, Damjan Lekše, na tekmovanje 
pa sta jih pripravili Martina Žunter in Darja Es. Ekipa 
je dosegla 82,48 % uspeh. Povprečje ekip je bilo

Ekipa podjetja BSH Hišni aparati se je udeležila preverjanja usposobljenosti
(foto: Renata Franko)

85,19 %,tako daje bila ekipa BSH Nazarje le malo celjsko regijo zastopala na državnem preverjan-
pod povprečjem . Že drugo leto zapored je  ju, ki bo oktobra v Murski soboti.
zmagala ekipa prve pomoči občine Šentjur in bo lika Kramer Marolt

CENTER VARNE VOŽNJE NA VRANSKEM

D a n  o d p r t i h  v r a t

M u r i e l  B a r b e r y :  

E l e g a n c a  j e ž a
Renče Michel je pov

prečna in neopazna 54- 
ietna vra ta rica  boga
taškega stanovanjskega 
bloka v Parizu. Ker je del 
hišnega »inventarja«, je 
stanovalci niti ne opazijo. 
V stavbi živi tudi inteli
gentna dvanajstletnica 
Paloma Josse, ki svoja 

zapažanja  o absurdnosti svoje snobovske 
družine zapisuje v dnevnik. Odloči se, da bo za 
trinajsti rojstni dan naredila samomor.

Toda videz vara: Renče je v resnici izjemno 
izobražena in kultivirana, Paloma pa na svet gle
da drugače kot njena starejša sestra, tipična 
mladostnica. Kot hči visokoletečih staršev seve
da pridno hodi v šolo, a hkrati zaničuje snobizem 
svoje družine in je  tudi edina, ki zasluti prefin
jenost vratarice njihovega bloka. Ko pa se vseli 
še Japonec Kakuro Ozu, se na ozadju ljubezni do 
filozofije, umetnosti in razuma poveže trikotnik 
nenavadnih u sod ...

Avto-moto zveza Slovenije (AMZS) je  v soboto, 
12. junija, v Centru varne vožnje na Vranskem 
pripravila tradicionalni dan odprtih vrat, ki so se 
ga udeležili številni vozniki in njihovi družinski člani 
iz vse Slovenije. AMZS je zanje pripravila zanimiv 
celodnevni program, k ije  potekal na in ob poli
gonu varne vožnje.

Na samem poligonu so potekale vožnje z mo
tocikli, tekmovanje s karti in predstavitve vožnje s

terenskimi ter športnimi vozili, na prireditvenem 
prostoru ob poligonu pa so bile obiskovalcem na 
ogled zanimive prometno preventivne vsebine, 
kijih izvaja AMZS. V sklopu prireditve je potekalo 
tudi izbirno tekmovanje mladih kolesarjev. Dne
va odprtih vrat so se udeležili tudi nekateri člani 
AMD Zgornje Savinjske doline na čelu s preds
ednikom Vinkom Poličnikom.

KF

Prikaz vožnje s terenskim i vozili je  izvajal inš truk to r varne vožnje Janez M arolt iz Mozirja 

(drugi z desne) (foto: Franci Kotnik)
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VRTEC REČICA OB SAVINJI

Z  i g r o  d o  p r v i h  t u r i s t i č n i h  k o r a k o v
V našem vrtcu smo se v tem šolskem letu prvič 

vključili v državni projekt Z igro do prvih turističnih 
korakov, kije potekal pod okriljem Turistične zveze 
Slovenije. Otroci so celo šolsko leto raziskovali in 
spoznavali domači kraj nekoč in danes. Spoznavali 
so našo bogato kulturno dediščino. Obiskovali in 
ogledovali so si ustanove, zgradbe, spomenike ter 
naravne znamenitosti in poslušali legende o njih. 
Spoznali so občinske simbole: grb in zastavo. Skupaj 
smo odkrivali in doživljali krajevne običaje. Okušali 
smo domačo specialiteto: zgornjesavinjski želodec.

Vsi si želimo imeti čist in urejen kraj zase ter za 
obiskovalce, zato smo sodelovali v čistilni akciji in 
tudi vsakodnevno se otroci navajajo na spoštljiv 
odnos do okolja, ki nas obdaja. V našem kraju je 
mnogo zanimivosti, kijih želimo pokazati tudi dru
gim, zato smo si dopisovali z otroki iz vrtca Kris
tan Vrh in jim  na ta način približali naš kraj. Seve
da smo se celo leto vključevali v dogajanja v kra
ju in smo večkrat popestrili lokalne prireditve s 
svojo otroško prisrčnostjo.

Otroci so celo šolsko leto raziskovali in spoznavali domači kraj

Svoj projekt bomo predstavili v vrtcu s plakatom imam svoj kraj, ki bo na ogled na razstavi od 22. 
na razstavi ob koncu šolskega leta. Širšemu do 27. junija v Mercator centru v Celju, 
okolju pa se bomo predstavili s plakatom Rad Jerica Atelšek

DVORANA TIVOLI, LJUBLJANA

N a z o r s k i  p e t o š o l c i  i m a j o  n a j č i s t e j š e  z o b e
V četrtek, 27. maja, se je v dvorani Tivoli zak

ljučilo 27. vseslovensko Tekmovanje za čiste 
zobe ob zdravi prehrani, ki ga prireja Stomato
loška sekcija Slovenskega zdravniškega društ
va. Letos je tekmovalo 705 osnovnih šol iz vse 
Slovenije, od tega 41 zavodov za otroke s poseb
nimi potrebami. Nekaj šol je tekmovanje izpustilo 
zaradi gripe, ki seje pojavljala v jesenskem času.

Na prireditvi v ljubljanski dvorani Tivoli, kjer so 
nagradili najboljše razrede z vseh desetih regij, 
so bili tudi učenci 5.a razreda OŠ Nazarje z 
razrednikom Antonom Smrketom, saj so bili 
razglašeni kot razred z najbolj čistimi zobmi v širši 
celjski regiji. Za nagrado, ki jo  je  prejel vsak 
učenec, je poskrbel glavni pokrovitelj Mercator.

Petošolci so ponosni na svoj uspeh, ki pa ni 
prišel sam od sebe, ampak seje zanj bilo potreb
no truditi že od ranega otroštva. Na poti do lepe- Zmagovalci širše celjske regije v č is toč i zob

Restavracija Hotela »Benda« vabi:

- vsak dan več vrst malic
- dnevna kosila
- družinska kosila
-jedi po naročilu: žar, steaks, sladice

4
Ugodne cene, naravno okolje, 

domača kuhinja in hitra postrežba »

Prisrčno vabljeni!
REZERVACIJE NA TEL. 03/839-37-06 ali 040/203-186

ga nasmeha in bleščečih zob so bili 
v prvi vrsti zaslužni starši, ki so vest
no skrbeli za čistočo zob svojih otrok 
in zdravo prehrano. Zahvala gre 
tudi zobozdravstvenim ustanovam 
ter zaposlenim, ki so učence redno 
obiskovali v šoli in jih poučili o skrbi 
za zobe. Vsekakor pa je največ tru
da in volje bilo na učencih, ki so sko
zi vsa leta redno skrbeli za svoje 
zobe.

Petošolci, ki so v letošnjem letu 
zadnjič tekmovali v čistoči zob, se 
lahko pohvalijo, da so bili tudi v pre
teklih letih med najboljšimi na šoli.

Sami obljubljajo, da bodo še naprej 
skrbno ščetkali zobe, saj se zaveda
jo, kaj vse povzroča slaba ustna hi
giena.

Prireditve v Ljubljani, ki jo  je pop
estrila  akrobatska skup ina Hip 
Hooper z zajčkom, maskote Lumpi 
ter Damjana Golavšek, kije na noge 
postavila  skora j 3 .000-g lavo  
množico otrok, so se učenci ude
ležili tudi s pomočjo Občine Nazarje, 
ki je finančno poskrbela za prevoz, 
zato gre slednjim tudi zahvala za 
prispevek.

Irena Budna



POMLADANSKI POHODNIŠKI DNEVI NA SOLČAVSKEM

N a  o b i s k u  A v s t r a l c i  i n  t u r i s t i č n i  

d e l a v c i  i z  v s e  E v r o p e

Predstavniki tu ris tičn ih  agencij z vse Evrope so v farovškem hlevu 

preizkušali nagrajene dobrote Solčavskega (foto: Marko Slapnik)

V okviru pomladanskih pohodni

ških dni na Solčavskem je  Center 

Rinka, zavod za turizem in trajnos

tni razvoj Solčavskega prvi vikend 

v juniju pripravil tr i pohode. Prvi je 

bil v petek vodeni sprehod skozi 

Logarsko dolino, v soboto so se 

podali v Robanov kot, v nedeljo v 

Matkov škaf.

Pohodniki v Robanov kot so se na 
enourno pot podali od parkirišča na 
začetku kota do planšarije. Zbralo 
se je  veliko družin in posameznik
ov, ki so izkoristili prijetno vreme za 
ogled lepot tega dela Solčavskega. 
Kot je v soboto obiskala tudi skupi
na avstralskih turistov. Avstralska 
agencija za seniorje je v svoj pro
gram že četrto leto vključila Sol
čavsko kot eden najlepših naravnih 
parkov Evrope.

Direktor Centra Rinka Marko Slap
nik je povedal, da je namen pohod
niških dni spodbujanje k hoji in hkrati 
namig ljudem, ki želijo aktivno izko

ristiti vikende, kam se lahko odprav
ijo. Poleg pomladanskih pohodni
ških dni bodo organizirali tudi jesen
ske, kjer bodo ponujene nove des

t in a le ,  vsi pa naj bi postali stalnica 
v prihodnosti. Predvsem želijo nata 
način na Solčavskem podaljšati tu
ristično sezono.

V okviru slovenske turistične bor
ze je  slovenska turistična organ
izacija v soboto v Solčavo popelja
la avtobus turističnih delavcev iz 
vse Evrope. Poleg naravnih lepot 
so jim  pokazali izdelke izfilca injih 
povabili na zakusko z domačim i 
dobrotami. V farovškem hlevu so 
jim  ponudili m lečne in suhom e
snate dobrote, ki so jih ponudile 
solčavske gospodinje. Te so za 
izdelke na raznih tekmovanjih pre
je le zlata ali srebrna priznanja. 
Slapnik upa, da se bo navezava 
s tikov s š tev iln im i evropskim i 
agencijami pokazala za uspešno 
in pričakuje dober odziv le-teh.

Štefka Sem

20 . GASILSKO TEKMOVANJE ZA POKAL SV. FLORJANA

F l o r j a n  g r e  t o k r a t  n a  D o b r o v l j e
Prostovoljno gasilsko drušlvo Gor

ica ob Dreti je v soboto, 5. junija, na 
Lazah nad Kokarjah pripravilo jubi
lejno, dvajseto gasilsko tekmovanje, 
katerega simbolje pokal sv. Florjana, 
zavetnika gasilcev. Tekmovanja seje 
udeležilo dvanajst moških in šest 
ženskih ekip iz različnih koncev Slo
venije. Številni gasilci so se po tek
movanju udeležili še prve gasilske 
veselice v letošnji poletni sezoni, z

živahno glasbojihje v noč pospremil 
priznani slovenski ansambel Golte.

Ekipe so prišle iz petih gasilskih zvez, 
in sicer iz Žalca, Velenja, Šmarja pri 
Jelšah, Brežic in Zgornje Savinjske 
doline. Pokal sv. Florjana je pri moških 
šel v roke dobroveljski ekipi prosto
voljnih gasilcev, ki so si z najbolje iz
vedeno vajo prislužili prvo mesto. Dru
go mesto je zasedla ekipa iz Letuša, 
tretji pa so bili znova Dobroveljčani,

tokrat s svojo drugo ekipo. Organiza
torji so podelili še posebno nagrado 
za najhitrejšo izvedbo vaje, ki je  
zasluženo ostala v rokah domače 
ekipe PGD Gorica ob Dreti 1. Med žen
skami so slavile že pregovorno zma
govalne gasilke iz PGD Andraž pri 
Polzeli, sledila jim je ekipa iz Gorice ob 
Dreti, tretje mesto so zasedle gasilke 
iz Rečice ob Savinji.

Ob razglasitvi rezultatov in podel

itvi nagrad je  zbrane nagovoril 
podžupan občine Nazarje Matej 
Pečovnik, kije organizatorjem čes
tital za dobro izvedeno tekmovanje 
in njihovo vztrajnost, da gojijo tradic
ijo. Seveda se s koncem uradnega 
dela druženje gasilk in gasilcev še 
ni končalo. Še pozno v noč so lahko 
ljubitelji slovenske folklore plesali do 
onemoglosti.

Tatiana Golob

5 .  k o l e s a r s k i  v z p o n  i n  

1 .  p o h o d  n a  G o l t e
V zimsko-lefnem turističnem cen

tru Golte d.o.o. v soboto, 26. junija, 
prire ja jo 5. kolesarski vzpon na 
Golte, ki bo letos prvič zaradi asfal
tirane ceste privlačen ne samo za 
gorske, ampak tudi za cestne kole
sarje. Trasa vzpona je dolga 16 km, 
pri tem pa je 1.050 metrov višinske 
razlike. Štart vzpona je  ob 9. uri 
pred upravnim centrom v Mozirju, 
cilj pa na parkirišču pred Alpskim 
vrtom  na Golfeh. Predprijave so

mogoče do ponedeljka, 26. junija.
Sočasno s kolesarskim vzponom 

bo potekal tudi organiziran 1. pohod 
po planinski poti na Golte. Štart bo 
ob 8. uri pred spodnjo postajo nihal
ke, cilj pa pri Alpskem vrtu na Golteh. 
Pohod traja 2 -  2,5 ure, pri tem je 
950 m višinske razlike. Na cilju bo 
poskrbljeno za hrano, pijačo in za
bavo. Več informacij dobite na splet
ni strani www.golte.si.

PS

Ekipa prostovoljnih gasilk iz Gorice
(foto: Tatian

ob Dreti je i
a Golob)

i drugo mesto



OBČINSKA LIGA MALEGA NOGOMETA REČICA OB SAVINJI

V e s e l j a k i  k a r  d e s e t i č  

z a p o r e d
Uspeh, ki bo zapisan v zgodovino. 

Ekipi, ki uspe desetkrat zaporedo
ma zmagati v ligaškem tekmovan
ju, četudi v rekreacijski ligi, »kapo 
dol«, tako igralcem kot vsem, ki so z 
ekipo Veseljakov dihali vsa ta leta. 
Letos so b ili preprosto  nepre
magljivi, saj so prvenstvo osvojili 
brez izgubljene točke, iz njihovih 
vrst pa prihaja tudi najučinkovitejši 
strelec prvenstva Dejan Predovnik.

Čeprav je bil prvak odločen že

nekaj krogov prej, so bili gledalci 
vseeno priča  izredno zan im iv i 
končnici, saj je  prav zadnji krog 
odločal o razvrstitvi od drugega do 
petega mesta. Na koncu se je 
drugega mesta veselila ekipa Av- 
toelektrika Bitenc - Predkrižnik pred 
Amigo klubom, »ta kratko« pa sta 
potegnila M izarstvo Potočnik in 
Gmajna. Sledijo neumorni Vetera
ni Rečice, FIO in Tax-Group-Zvir.

Franjo Pukart

Veseljaki so b ili nepremagljivi, saj so prvenstvo osvojili brez 

izgubljene točke (foto: Marija Šukalo)

SMUČARSKO TEKMOVANJE LOVCEV NA LEDENIKU POD SKUTO

L u č a n i  o s v o j i l i  k r i s t a l n e g a  

g a m s a

Na 17. mednarodnem lovskem poletnem veleslalomu za velik i pokal 

kristalnega gamsa so Lučani v kar treh starostn ih kategorijah 

zasedli prvo mesto (foto: NN )

Lučki lovci že kar nekaj let po
sprav ijo  svoje sm uči šele po 
lovskem poletnem veleslalomu na 
ledeniku pod Skuto. Letos sojih  še 
posebej dobro namazali, saj so v kar 
treh starostnih kategorijah zasedli 
prvo mesto. Tojim je prineslo skup
no zmago in že dolgo želen pokal 
kristalnega gamsa. Za skupno zma
go so morali premagati preko sto

tekmovalcev iz 37 lovskih družin iz 
Slovenije in Avstrije.

Rezultati po kategorijah:
Stari kozli: 1. mesto: Jakob Matijo- 

vc, srednje stari kozli: 1. mesto: 
Mirko Kramar, 5. mesto: Matjaž 
Funtek, mladi kozli: 1. mesto: Bošt
jan Pahovnik.

NN

POHOD PO MEJAH IN POTEH LEPE NJIVE

D a r i l a  z a  j u b i l e j n o  u d e l e ž b o
Člani Športnega društva Lepa Nji

va so letos šestič organizirali tradi
cionalni pohod po mejah in poteh 
svojega kraja. Prvo nedeljo v juniju 
se ga je  udeležilo okoli šestdeset 
pohodnikov. Za konec so pripravili 
še družabno srečanje.

Pohod poteka etapno, vsako leto 
po drugem delu Lepe Njive, saj bi bil 
pohod po celotni meji naenkrat kar 
krepak zalogaj. Udeležujejo se ga 
tisti, ki v Lepi Njivi živijo, tisti, ki so bili 
tu rojeni, a živijo drugje, in ostali lju
bitelji zmernih in družinam prijaznih

VETERANSKA LIGA MALEGA NOGOMETA

N e u m o r n i m  l e s a r j e m  n o v  

n a s l o v
Končana je še ena rekreacijska 

liga, in sicer nekoliko starejših ljubi
te ljev okroglega usnja, ki svojo 
pripravljenost in znanje vsako leto 
kažejo na igrišču Športnega društ
va Vrbovec. Tudi letos je bil scenar
ij, vsaj kar se zmagovalcev tiče, po
doben lanskemu, predlanskemu, 
pred-pred-lanskemu in vsaj sedem 
let nazaj se na vrhu ne spomnim

druge ekipe kot Glin Nazarje. Do- 
brinko Danojevič s svojimi fanti prav 
ničesar ne prepusti slučaju in res 
težko jih bo konkurenca spravila s 
prestola. Še najbolj so se jim  letos 
približali Ljubenci, za njimi pa so se 
zvrstili Davidov hram, Poldas, ŠD 
Dreta Kokarje, Zgornje Nazarje, J. K. 
Kaker in Mizarstvo Potočnik.

Franjo Pukart

Pohodniki po poteh Lepe Njive (foto: Marija Lebar)

pohodniških podvigov.
Tura ni bila pretežka, zato so se po 

koncu zadržali še na družabnem 
srečanju, kije bilo na igrišču v Lepi 
Njivi, od koder so zjutraj tudi krenili. 
Tokrat so vsi tisti, ki so se udeležili 
petih pohodov -  takih je bilo deset 
-  prejeli v dar majice.

»Na leponjivskem pohodu nikoli 
nismo našteli manj kot šestdeset

pa tud i ne več kot osem deset 
udeležencev,« je  povedal pred
sednik tam kajšnjega športnega 
društva Ervin G oličnik in dodal: 
»Tudi na tokra tnem  dogodku je 
bilo razpoloženje sončnemu vre
menu prim erno, zato se že vsi 
veselimo sedmega pohoda v letu
2011.«

Marija Lebar



STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

M e d o b č i n s k o  s t r e l s k o  

t e k m o v a n j e
Prvojunijsko nedeljoje gornjegra

jsko strelsko društvo organiziralo 
medobčinsko strelsko tekmovanje 
z malokalibrsko puško na strelišču 
v Zagradišču. Strelci so leže brez 
naslona izstrelili po pet nabojev za 
preizkus in deset za oceno na 
razdalji 50 metrov.

Tekme s e je  udeležilo dvanajst 
članov SD Gornji Grad, ki so se uvrs
tili na sobotnih kvalifikacijah, in strel

ci izSD Mozirje in Ljubno ob Savinji. 
Tekmovali so posamezno in vekipah 
po trije. Najboljša je bila ekipa SD 
Gornji Grad Veterani z 207 krogi 
(Peter Krajnc, Ivko Poličnik, Henrik 
Strnad). Med posamezniki je bil prvi 
Jože Koradej (SD Mozirje -  78 
krogov), drugi Peter Krajnc (SD 
Gornji Grad -  7 2 ) in tre tji Ivko 
Poličnik (SD Gornji Grad -  70).

Jože Gomboc

R e g i j s k a  l i g a  v  i n l i n e  

h o k e j u  v  M o z i r j u
Rezultati 9. kroga: ŠD Gornji Grad : Bidri 2:3 -  po kazenskih strelih, Mar

ibor : IHT Kralji 6:4 -  po kazenskih strelih, Celjski vitezi : IT Velenje 5:1, ŠD 
Raduha : Pečnik impiantanti 7:2, Hrušica team : Fužinar Ravne 12:1, HT 
Velenje prosti.

Lestvica po 9. krogu: 1. Hrušica team (21), 2. IHT Kralji (21), 3. Maribor 
(18), 4. Celjski vitezi (18), 5. Bidri Slovenj Gradec (10), 6. ŠD Gornji Grad 
(10) 7. IT Velenje Gradec (9), 8. Fužinar Ravne (8), 9. Pečnik Impiantanti 
(6), 10. ŠD Raduha Luče (5), 11. HK Velenje (4).

MŠ

Č R N A  K R O N I K A

•  NEPREMIŠLJENA PLANINKA

Korošica: 8. junija popoldan je bil dežurni mozirske policijske postaje 
obveščen, da na območju Korošice pogrešajo planinko iz okolice Kam
nika. Takoj je bila aktivirana iskalna akcija, v kateri so sodelovali policisti 
gorske enote, policisti enote vodnikov službenih psov, letalska enota 
policije in člani celjske gorske reševalne službe. Iskalna akcija je bila v 
popoldanskem času preklicana, saj je planinka sama sestopila. Planin
ka se je ločila od skupine in se nato izgubila, kasneje pa sama varno 
sestopila. Ob ločitvi od skupine je ravnala nepremišljeno in tako pov
zročila aktiviranje večjega števila policistov in članov GRS Celje.

•  NAŠEL ROČNI BOM BI

Raduha: 9. junija popoldan je občan iz Raduhe pri podiranju stare 
stanovanjske hiše na podstrešju našel dve ročni bombi. Na kraj so odšli 
policisti, ki so kraj najdbe zavarovali do prihoda pirotehnika, kije prevzel 
navedeni bombi inju odpeljal na uničenje. Bombi izvirata iz druge sve
tovne vojne.

•  ZAGORELA SUHA TRAVA

Tirosek: 11. jun ija  popoldan je v Tiroseku zaradi iskrenja na ele
ktričnem drogu zagorela suha trava na površini okoli 50 kvadratnih 
metrov. Gasilci PGD Nova Štifta in Gornji Grad so požar lokalizirali in 
pogasili. Nastala je manjša materialna škoda.

•  VLOM IL V HIŠO

Radmirje: 13. junija je neznani storilec v dopoldanskem času vlomil 
v hišo oškodovanke v Radmirju in iz denarnice ukradel nekaj denarja. 
Za storilcem policisti zbirajo obvestila.

Tiho, m imo in za vedno si odšla 
k večnemupoatku.

ZAHVALA

Za vedno nas je zapustila draga žena, mama in stara mama

M a r i j a  O Z I R
(12 .9 .19 5 2  -  7.6.20 10 )

Zahvaljujemo se vsem sosedom, sorodnikom in znancem, ki nam ob 
boleči izgubi pomagate in ste nam v oporo.

Ju lija , Anton, Marjanca z m ožemjožetom  in  
vnuka Monika in  Marko

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A leksand er S teb lovn ik  s.p. Parižlje  11 c B raslovče

Telefon: 7 0 0 0 - 6 4 0  ali 0 4 1 /6 7 2 - 1 1 5
w w w . p o g r e b - m o r a n a . s i

Utihnil je  tvoj glas,
obstalo tvoje je  srce,
ostali so sledovi tvojih pridnih rok
in kruto spoznanje, da se ne vrneš več.

ZAHVALA

Ob izgubi očeta, starega ata in brata

J a k o b a  L A M P R E Č N I K A
(9 .4 .19 2 4  -  3 1.5 .2 0 10 )

Iskreno se zahvaljujem o vsem  sorodnikom, sosedom, še posebej 
Ježičevim, ki ste nam pomagali v teh trenutkih, darovali za sveče, svete 
maše in se v tako velikem številu poslovili od njega.
Še posebej se zahvaljujemo dr. Blažičevi in Bolnišnici Topolšica. Zah
valjujemo se tudi gospodu župniku Jožetu Belaku za lepo opravljen 
pogrebni obred, pevcem, Francu Bezovšku za besede slovesa, pogreb

cem in pogrebni službi Anubis.

Sin Tomaž in  hčerkajana z družinam a



Navodila s klopi
S e le k to r no g om e tn e ga  m oš tva  p rin e 

se kape ta n u  m ob ite l, iz ka te rega  se že  
na d a le č  ču jem  g las  ka p e ta n o ve  žene : 
“Če tako j ne p re n e h a te  ig ra ti bunker, tud i 
z ve če r ne boš na red il n o b en e g a  p ro d o 
ra !”

Na višku nogometne evforije
Ž ensk i m ed sabo: “V če ra j sem  dob ila  

nov T V  za m oža ."
“Ja z  ga  dam  tud i za nava de n  rad io .”

Dvojna merila
P artn e rke  n o g o m e ta še v  p ro tes tira jo  

p ro ti se le k to rje m , ki so  šp o rtn iko m  m ed 
p rv e n s tv o m  p re p o v e d a li d ru ž e n je  s 
svo jim i b ližn jim i.

To jih  še  ne m oti tako , kako r to , da jim  
z rave n  n iso  p rep o ve d a li še  poste ljn ih  
ak tivnos ti.

Pustite nasprotniku, naj igra bolje 
od vas, samo da zmagate.

Za rdeč karton
“Z m a g a li b o m o !” reče  nog om e ta š  ko 

legu , k o je  re zu lta t še  neod ločen .
“N isem  p re p riča n ," ta  pom iš lja . "N a s 

p ro tn iko v  “g o lg e te r” ve d n o  za b ije  go l v 
za d n ji m in u ti.”

“ B om o  zm ag a li, bom o. M ed po lčasom  
sem  m u v  g a rd e ro b i zam a kn il u ro .”

Nogomet je  res umetnost.

Čudežni fantje
O b s ta ja jo  ce lo  tak i S lovenc i, ki so  do 

d a n ašn je  te km e  m ed Z D A  in nam i b re z 
brižn i. To so  tis ti, ki si še n iso  opom og li 
od n e d e ljske  zm age .

Pritisk pritiskov
Č e h oče te  d a n es  v ide ti bo lj be lo  ba rvo  

od be le , si o g le jte  svo je  č lenke , ko  boste  
s tiska li pesti za  n ašo  rep rezen tanco .

Pravila obnašanja
S eveda  m ora  biti seks  m ed no g om e ta 

ši in n jihov im i že n a m i a li puncam i d o vo 
ljen  tud i m ed nog om e tn im  p rvenstvom , 
s ic e r p riha ja  do  p re tira n e ga  o b jem an ja  
m ed sam im i nog om e ta š i.

To pa je  n e vzd ržno , še  z las ti če  ne pa 
de  go l, sp loh  pa če se ob je m a jo , ko ga 
dob ijo .

Kar se mora, ni težko
N ihče  na sve tu  ne bi bil bo lj p rese n e 

čen  od nas sam ih , če  bi naša rep re ze n 
ta n ca  zm ag a la  še  na več ih  tekm ah  
m und ia la , a sm o nekako  p rip rav ljen i pož
reti to  zad rego .

Izbira težjega nasprotnika
A lž ire c  A ng le žu : “Kaj pa če  A m eričan i 

p rem aga jo  S lo ve n ijo ? ”
A ng lež : “K ako, kaj pa če? A  bi m e rad 

sp rav il v  sk rb i? ”

Počakajte s  tekmo, tule piše nekaj o meni.

ZEGEN ZA G AS ILC E IN  G A S ILK E

Matej Bider, šofer gasilskega avtomobila:
»Ali boste blagoslovili še notranjost?«

Stanko Čeplak, diakon: »Seveda! Da ne boste 
počeli kakšnih nespodobnosti v avtu.«

NASTOP T A LE N T IR A N IH

Vid Valič, povezovalec na Dnevih grmenja:
»Potem pa me še kdo vpraša, zakaj ne nas
topam skupaj s Petrom Polesom na takih pri
reditvah. Kot da bi mi lahko bilo dolgčas po 
njem, sploh!«

NA N AP AK AH  SE U Č IM O

Oreški ata z Ljubnega: »Na začetku srečanja 
godcev sem ponudil zmenek z gospo s slike. 
Dvorana seje skoraj spraznila, ker so vsi moški 
prišli v zaodrje s ponudbami. Drugo leto bo dru
gače. Ponudba bo padla na koncu, zbiral jih bom 
pa za najbližjim šankom. Prepričan sem, da bom 
imel špricarjev v dobrem za celo leto.«



REŠITEV PREJŠNJE KRIŽANKE:

Impala, Noiret, srtina, Esa, TL, Irena, vrt, Esad, 
kamera, Ecija, stolčkar, mak, ilnik, nacija, Aenona, 
Alar, ant, viagra, stagne, ratka, Tl, rilčar, RL, 
odpoklic, ost, ravs, one, Oto

MINI SLOVARČEK:
NEMESIS- grška boginja maščevanja
ALIKVANT- število, ki ga v drug. Štev. Ni brez ostanka
CARA- ameriška igralka- Irene
CIRKAS- način vezave, ki daje tkanini poševne črte
DAISNE- flamski pisatelj- Johan

Z A H V A L A

Zaposleni v Zgornjesavinjskem zdravstvenemu domu 
Mozirje se zahvaljujemo staršem ponesrečenega Aleksa 
Stropnika iz Lepe Njive in vsem darovalcem denarnih sred
stev. Denar bomo porabili za medicinsko opremo v novem 
urgentnem reševalnem avtu.

Direktorica

Ida Pustoslemšek Kramer, dr. med.

Naročnik oglasa: Zgornjesavinjski zdravstveni dom Mozirje, Savinjska cesta 6,3330 Mozirje

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 25. številki SN

ime in  p riim ek
NAROČ. St.



Napovednik dogodkov

• Petek (18. junij), ob 16.00. Črnivec
Pričetek pohoda po mejah občine Gornji Grad______________

• Petek (18. junij), ob 18.00. OŠ Rečica ob Savinji
Srečanje letošnjih in bodočih prvošolcev in staršev __  __

• Petek (18. junij), ob 18.00. Kulturni dom Gornji Grad
Otvoritev gobarske razstave________________________ ______

• Petek (18. junij), ob 19.00. OŠ Rečica ob Savinji 
Pogovor Berta Savodnika s prijatelji: gostja Stanko Kovačič

• Sobota (19. junij), ob 8.00 oziroma 9.00. Gasilski dom Nazarje
Pohod in kolesarjenje na Farbanco (Čreta)_________________

• Sobota (19. junij), ob 8.00. Športno igrišče Gornji Grad
21. tradicionalni košarkarski maraton____________________

• Sobota (19. junij), ob 13.00. Športni parkVarpolje
Colnarič -  Žunterjev memorial v malem nogometu__________

• Sobota (19. junij), ob 15.00. Igrišče na Rečici ob Savinji
Dan odprtih vrat ameriškega nogometa____________________

• Sobota (19. junij), ob 18.00. Kulturni dom Nova Štifta
Proslava ob državnem in občinskem prazniku s podelitvijo 
občinskih priznanj in predaja novega gasilskega vozila______

• Sobota (19. junij), ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Predstava Mamamia comes to Nazarje_____________________

• Sobota (19. junij), ob 20.00. Nova Štifta
Vrtna gasilska veselica z ansamblom Vesele Štajerke________

• Sobota (19. junij), ob 20.30. Pobrežje
Gasilska veselica z ansamblom Gamsi_____________________

• Nedelja (20. junij), ob 7.00. Gasilski dom Grušovlje
7. Đurotov pohod na Menino____________________________

• Nedelja (20. junij), ob 9.00. Mozirje
Entente florale -  ocenjevanje najlepše urejenih krajev_______

• Nedelja (20. junij), ob 10.00. Mozirje
Festival Šajspah - salamijada _________ ____________

• Nedelja (20. junij), ob 10.00. Igrišče na Rečici ob Savinji
Nogometna tekma stari -  mladi____________________________

• Nedelja (20. junij), ob 13.00. Travnato igrišče Gornji Grad * •
Gozdarsko tekmovanje lastnikov g ozdov__________ ____

• Nedelja (20. junij), ob 16.00. Črnivec
Zaključek pohoda po mejah občine Gornji Grad______________

• Ponedeljek (21. junij), ob 9.00. Pred katedralo v Gornjem Gradu
Jamnikova kiparska kolonija______________________________

• Ponedeljek (21. junij), ob 20.00. Gostilna Menina Gornji Grad
Predavanje dr. Petra Weissa: Zgornjesavinjsko narečje in 
spodnjezadrečki govori_________________ _________________

• Torek (22. junij), ob 15.00. POŠ Bočna
Otvoritev društvenih prostorov_____________________________

• Torek (22. junij), ob 20.00. Kulturni dom Gornji Grad
Potopisno predavanje -  Treking po Nepalu__________________

• Sreda (23. junij), ob 17.00. Kulturni dom Gornji Grad
Zaključna šolska prireditev_______________________ ________

• Četrtek (24. junij), ob 14.00. Rečica ob Savinji
Odprtje parkirnega prostora pod pokopališčem______________

• Četrtek (24. junij), ob 14.00. Kulturni dom Gornji Grad
Otvoritev razstave ročnih del__________________________ ___

• Četrtek (24. junij), ob 16.00. Zagradišče pri Gornjem Gradu
Tekmovanje v športnem plezanju__________________________

• Četrtek (24. junij), ob 18.00. Športno igrišče Gornji Grad
Tekmovanje v in-line slalomu______________________________

• Četrtek (24. junij), ob 20.00. Kulturni dom Nova Štifta
Literarni večer KD Slap____________________________________

• Četrtek (24. junij), ob 21.00. Športni park Mozirje
Kresovanje ob dnevu državnosti___________________________

• Četrtek (24. junij), ob 21.00. Borseka 
Kresovanje v Borseki

MORDA STE ISKALI PRAV TO

PRVENSTVO SAMO ZA NEŽNEJŠI SPOL
V času nogometa se lahko v solnem templju razvajate s 20% po

pustom. Ugodnost velja za čas od 11.6.2010 do 11.7.2010. za žen
ske in najstnice starejše od 12 let. Gsm 031/788-881.

Grajska vrata d.o.o., Gornji Grad, PE Nova Štifta, PE Ljubljana. 

STEKLARSKA DELAVNICA TAMŠE, MOZIRJE
Vsa obdelava stekla, več na www.steklarstvo-tamse.com ali na 031 /  

3 0 5 -5 3 2 .
Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p„ Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni; 
BRLEČ Franc 041 /606-376 .

GP PIRC d.o.o., Zg. Paiovče 3,1241 Kamnik.

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV -  POP TV 
IN A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A -  pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 

terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.

MONTAŽA IN STORITVE
Dobava, demontaža in montaža notranjih in vhodnih vrat. Polagan

je gotovih in klasičnih parketov, laminatov, brušenje in lakiranje. Gsm 
0 3 1 /6 7 7 -0 18 .

Tisa, Ivan Turk s.p., Žlabor 23, Nazarje.

GENERALNO ČIŠČENJE
stanovanjskih in poslovnih prostorov in objektov, zimskih vrtov, stek

lenih površin, oblazinjenega pohištva, tepihov, poliranje marmorja, 
granita, čiščenje in zaščita fasad, čiščenje in zaščita vseh vrst nar
avnih in umetnih kam nov... 031 887 587.

Clean way, profesionalno čiščenje, Cesta IX 17, 3320  Velenje. 

POSLOVNE PROSTORE ODDAM
v najem na Rečici; velikost poslovnih prostorov 160 m2 v dveh 

etažah s sanitarijami in dvema pisarnama ter priročno skladišče 40 
m2; gsm 0 41 /726 -788 .

Ida Hribernik, Rečica 135 (novo naselje), 3332  Rečica ob Savinji. 

PREKOMERNA TELESNA TEŽA POVZROČA 
SLABO POČUTJE,

bolečine v hrbtenici, sklepih, nogah, razne težave in bolezni. Naučim 
vas pravilno jesti in vam pomagam shujšati; gsm 031/642-353.

Marija Jurak Trogar s.p., Radegunda 57, Mozirje; 03/839-50-14.

ŽIVALI -  PRODAM

Telico sr., brejo 8 mesecev, prodam; gsm 

041/783-569.

Telica sivka, 8 mesecev breja, pašna, eko
loška reja -  prodam; gsm 041 /441-702. 

Prodam dva bikca (rh, rj. pasme), drva na 
kratko razrezana ter zgornjesavinjske želod
ce; gsm 041/519-507.

Pujske 1 5 - 2 0  kg, domače reje, linije 11 -  
54, prodam; gsm 041/804-574.

ŽIVALI-ODDAM-PODARIM 

Oddam psa mešanca, starega 10 tednov; 
gsm 040/907-688.

Dobrim ljudem podarimo mlade muce in mucke, 

vajene bivanja zunaj; gsm 041/641-380. 

DRUGO -  PRODAM

Pasjo utico, lepo izdelano, izolirano, dimen
zij 90 X 70, poceni prodam; tel. 584-34-97. 

Prikolico adda 400 prodam za simbolično 
ceno; gsm 041 /468-550.

Prodam širokopasovni mobilni internet,

omrežje simobil, USB modem iCON 225; 
gsm 031/718-273.

Prodam dve mizi za kuhinjo in otroško gor
sko kolo -  ugodno; gsm 031/334-653. 

Ugodno prodam novo žensko uro casto -1467 
-  vodoodpoma -  100 m; gsm 041/806-001. 

Betonski tlakovci »opekar« vegrad, 70 m2, 

ugodno prodam, možna dostava; gsm 
041/637-526.

Prodam transportni trak za silos, dolž. 8 m; 
gsm 031/299-330.

VOZILA IN OPREMA -  PRODAM

Prodam golf II TD, letnik 1991, 5 vrat. rdeč; 
gsm 041/805-142.

NEPREMIČNINE

2-sobno stanovanje v okolici Mozirja odd
am; gsm 040/844-784.

Ugodno prodam opremljeno 2-sobno 
stanovanje (mansarda) v Gornjem Gradu; 

gsm 031/608-208.

Prodam 1 ha 65 arov mešanega gozda, KO 

Prihova; tel. 03/583-41-43 -  zjutraj.



— ----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- .

L j u d j e  i n  d o g o d k i , O g l a s i

P  a s a d e r s t v o

( j r a d b e n i s t v o

S v e to v a n je

LKMO S G D d . 0 . 0 .

Šešče 48  a, Prebold • Tel.: 0 3 / 705 30  57 • GSM: 041 /  642 643

P o z i m i  T O P L E J E  -  p o l e t i  H L A D N E J E

Toplotno -  izolacijski 
fasadni sistemi

(R ö fix , B a u m if)

: EKO-POPUST 10 %
Velja za prednaročila za leto 2010.
* 5 let garancije * kvaliteta po evropskih merilih * ugodno *

Iz d e lu je m o  •  v s e  v rs te  fa s a d

•  n o tra n je  in  z u n a n je  s tro jn e  o m e te

•  g ra d im o  s ta n o v a n js k e  o b je k te

.termosgd.com

H o t e l  P l e s n i k

Vsako soboto in nedeljo 
Vam nudimo družinska kosila po 
ceni 10,00 EUR.
O tro c i d o  io .  le ta  im a jo  k o s ilo  b re z p la č n o  

(e n  o tro k  n a  e n o  o d ra s lo  o s e b o ).

Vljudno vabljeni! 

Vaš Hotel Plesnik ****
Tel.: 03-839 2300

Andrej Terglav s.p. 

Andraž 96b 

3313 Polzela

Tel.: 03/572-06-73 
GSM: 041/216-21^

Beljenje notranjih površin in fasad 
Dekorativni opleski 
Izdelava izolacijskih fasad 
Delo na višini z dvižno kosaro

. ^ e V V ic d ^

N a j  u č i t e l j / i c a  

Z g o r n j e  S a v i n j s k e  

d o l i n e  2 0 1 0

POZEJDON T U R IZ E M

w w w .pozejdon-turizem .com

Razvrstitev po 5. krogu glasovanja za NAJ učitelja/ico:
Saša Vrabič, OŠ Luče (130); Jani Prgič, OS Rečica/S. (128); Marjana Šiljar 
Stergar, OŠ Ljubno/S (61 ); Zvonka Kladnik, OŠ Rečica/S. (49); Suzana Pečnik, 
OŠ Gornji Grad (38); Mojca Buršič, POŠ Bočna (33);_Mateja Parfant, OŠ Gornji 
Grad (28); Karmen Oset, OŠ Rečica/S. (24); Mojca Stancar, OŠ Mozirje (19); 
Maša Kolšek, OŠ Rečica (17); Jožica Pustoslemšek, OŠ Nazarje (15); Anda 
Kavčič, OŠ Gornji Grad (14); Mateja Cerar Rigelnik, OŠ Ljubno/S. (12); 
Suzana Štiglic, OŠ Ljubno/S (12); Andreja Mavrič, OŠ Nazarje (12); Slavica 
Šuhovršnik, OŠ Gornji Grad (11); Rozika Kanjir, OŠ Mozirje (11); Simona 
Funtek, OŠ Luče (10); Nataša Bele, OŠ Nazarje (9); Meta Menih, OŠ Mozirje 
(8); Jelka Grudnik, POŠ Bočna (7); Vekoslava Klemenak, OŠ Ljubno/S (7); 
Sabina Venek, POŠ Šmartno/D. (7); Maja Benedik, OŠ Ljubno/S (7); Mira 
Erjavec, OŠ Luče (7); Nataša Čopič, POŠ Solčava (6); Darinka Marinc, OŠ 
Mozirje (6); Karla Rednak Jeromel, OŠ Nazarje (6); Majda Nerat, OŠ Luče (5); 
Nada Janež, OŠ Mozirje (4); Judita Marovt, OŠ Mozirje (4); Marija 
Pustoslemšek, POŠ Nova Štifta (4); Tinkara Rosenstein, OS Mozirje (4); Ana 
Kamglin, OŠ Ljubno/S (3); Erika Jamnik, OŠ Rečica/S (3); Martina Zakrajšek, 
POŠ Smartno/D. (3); Bojana Rihter, POŠ Nova Štifta (3); Mojca Štor, OŠ 
Mozirje (3); Zala Acman, OŠ Mozirje (2); Marjana Herček, OŠ Mozirje (2); 
Meta Marovt, OŠ Gornji Grad (2); Marjana Ugovšek, POŠ Šmartno/D. (2); 
Vojko Čolnar, OŠ Gornji Grad (2); Betka Jakop, OŠ Ljubno/S. (2); Petra Volk, 
POŠ Lepa Njiva (2). 1

1 glas so prejeli: Tatjana Vajdi, Ivan Robnik, Marjana Kopušar (OŠ Mozirje); 
Primož Jelšnik (OŠ Nazarje); Martina Potočnik, Darja Goltnik (OŠ Rečica/S:); 
Jožica Osovnik, Urša Solar, Milena Vršnak (OŠ Ljubno/S); Alenka Kac (OŠ 
Luče); Andreja Urh, Jure Repenšek, Marija Vincek, Tjaša Veninšek (OŠ Gornji 
Grad); Alenka Čulk (POŠ Šmihel).

Izžreb an ec  5. kroga g lasovanja  je  L enart Klinar, Dol-Suha 
21, Rečica ob  Savinji. Nagrado lahko dvigne v u red n iš tv u  
Savinjskih novic do 2. ju li ja  2010.

Pred nami je  zadnji krog glasovanja!
Hitro izp o ln ite  glasovnico š t. 6, jo  n a le p ite  na  dopisnico  
in jo  n a jk a sn e je  do  p o n ed e ljk a , 21. ju n ija  2010, p o š ljite  
na  naslov: Savinjske n o v ice , Savinjska c e s ta  4 , 3331

lme ' n u^ 't e ^ a^ ce : 6

Šola, na kateri poučuje:

Moje ime in priim ek:

Moj naslov:

^  TeJ./GSM:

lien kupon ! na dopisnico in ga pošljite na naslov: 
vinjska cesta 4, 3331 Nazarje



P rija v n in a :

50 € - n a k a z ilo  

a li na  p e tk o v

Prijave in vse informacije:
041 763 853 ali 031 685 280 (Franjo) 
Žreb:
Petek, i8 .6 .2 0 io ^ ty  
na igrišču v VarpofjSJ

Vse dodatne infoi 
omen|enlh telefonsl

TRfi š t.: 02374-0257252708 
i ž re b u .

I / c

lahko izyeste

kupnina v 
EUR z DDV

tip površine
stanovanja stanovanja

Garsonjera od 29,87 m2 od 60.205,00 
naprej naprej

Enosobno od 47,97 m2 od 90.084,22 
naprej naprej

Dvosobno

O S K R B O V A N A  S T A N @ V A N J A  V  K A M N I K U  I Ž e l im o  v a m  z a g o to v i t i  v a rn o  in  m ir n o  s ta ro s t.

C e lje  -  sk lad išče  
D - P e r

7 / 2 0 1 0

V  K a m n i k u  g r a d i j o  o s k r b o v a n a  s t a n o v a n j
Podjetje Dolenjcrad, d .o .o . , je 
SREDI MARCA 2010 ZAČELO IZVAJATI 
PRVO FAZO PROJEKTA OSKRBOVANIH 
STANOVANJ V KAMNIKU. KONČANA 
BODO MARCA PRIHODNJE LETO, LASTNIKI 
PA SE BODO LAHKO VSELILI MAJA 2011.

Mirno okoij'e za upokojence
Objekte bodo zgradili v zeb mirnem delu Kamnika, tik 
zraven Doma starejših občanov Kamnik in blizu starega 
mestnega jedra. Objekti bodo energetsko varčni, veliko 
bo zelenih površin za počitek, rekreacijo in sprehode 
oskrbovancev. Poleg tega bodo vsa parkirišča v parkirni hiši, 
kar je vsekakor najvišja mogoča raven kakovosti bivanja.

„ , . 5000025719,24
Dodatne ugodno
Dolenjgrad kupcem nuoi pum«. p,,
nepremičnine brez provizije. Nudijo tudi brezplačno preselitev.
V primeru nakupa do konca junija 2 0 10  so možni spremembe v 
stanovanjih, izbira materialov in upoštevanje drugih želja. 
Zagotavljajo 24-uro odzivnost na tipko SOS s pooblaščeno inštitucijo 
in možnost vseh storitev Doma starejših občanov Kamnik.

COBISS s

• Stanovanja so skrbno načrtovana in prilagojena starejši populaciji.
• Dodatno udobje prispeva tudi 24-urna nujna pom oč prek klicnega centra pa tudi socialna in zdravstvena oskrba.
• Vsako stanovanje ima balkon ali atrij in parkirno mesto v podzemni garaži.
• Pri načrtovanju n ism o mislili le na vaše udobje, temveč tudi na kakovostno ter okolju prijazno gradnjo. Več kot 

30 odstotkov energije se pridobi iz obnovljivih virov.
• Lokacija je umaknjena iz m estnega vrveža v naravo, a je hkrati le 5 m inut hoje do centra Kamnika.

• Parkirno mesto 10.000 EUR z D DV
• Lokacija je v neposredni bližini dom a starejših občanov Kamnik.

DOLENJGRAD 
Gradbeno podjetje, d. o. o.
Pod Hruševco 30,1360 Vrhnika

Telefon: (01)750 72 00 
Fax: (01 ) 750 7210

E-pošta: tajništvo@dolenjgrad.si
Internet: www.dolenjgrad.si
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športni pork GMAJNI) Vorpolje 
Soboto, 19.6.2010, ob 14. uri

s k l a d *  nacrape!
r», Jr i v. . I  M  ® , MESTO: 6 0 0  €, prehodni pokal, pokal v trajno last

2 . MESTO: 3 0 0  c, pokal v trajno last
3 . MESTO: 10 0  «, pokal v trajno last
4 . MESTO: praktična nagrada 
Nagrajena bosta tudi najboljši Igralec in vratar
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